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PROBABLE CAUSE 
                               CASE #: 23-00097239 

TO:  FIRST APPEARANCE MAGISTRATE   
 
DEFENDANT:  Andrew Lamal Wiley B/M 2/5/1989 
 
CHARGES: Murder- 2nd Degree  

 
SUMMARY OF OFFENSES AND PROBABLE CAUSE AFFIDAVIT:  
 
The following probable cause was derived from police reports written by officers 
who responded to this incident: 
 
Initial Call for Service- June 3rd, 2023 at 11:15am 

On June 3rd, 2023, Ofc C. Babb was dispatched to 1229 Continental Court in 
reference to a missing juvenile, Lori Paige. 

Upon arrival Ofc Babb spoke with the caller, Andrew Wiley, and he advised the 
following:  

Andrew Wiley is the father of twelve-year-old Lori Paige. Lori lives at the residence 
with Wiley and has been living there for over a year. Wiley explained he left for 
work on June 2nd, 2023, around 11PM and returned home on June 3rd, 2023, at 
10AM. Wiley left Paige in the residence watching television prior to going to work. 
Wiley advised Paige was safe and uninjured. Wiley said he does not know what 
Paige is wearing but knows she took her multicolored (rainbow style) backpack.  

Ofc Babb asked Wiley to provide some background information on Lori.  

According to Wiley, Paige use to live with her mother, Maranda White in Tennessee. 
Maranda White no longer cares for Paige. Wiley explained White asked for a check 
on welfare from law enforcement roughly a week prior (call for service on 5/25/23). 
Shortly after law enforcement left, Maranda White arrived and argued with Paige. 
White and Paige do not get along and argued extensively while White was visiting. 
After White left the residence, Paige began saying she was worthless, and her 
mother did not love her. Paige has a history of running away in Tennessee but only 
one prior incident in Tallahassee (reference case#23-81621). 
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On May 8th, 2023, Paige was reported missing. Paige was last seen at Griffin middle 
school and was found the next day in an abandoned apartment, 1001 Ocala Road 
apartment 240. 

Ofc Babb notified Maranda White that Lori Paige was missing via telephone. Ofc 
Babb asked White to contact police if she learned anything regarding her daughter’s 
whereabouts. White explained she was there roughly a week prior but has not 
talked to Lori Paige since.  

Ofc Babb asked Wiley to describe Lori Paige. Wiley described Paige as a black female 
roughly 5 foot tall. Paige has shoulder length black dreads. She has no significant 
scars, marks, or tattoos. He does not know what Paige was last wearing. Wiley 
explained she took her multicolored (rainbow style) backpack prior to leaving. Wiley 
provided Ofc Babb with a recent photo of Paige.  

Andrew Wiley was unsure if Lori Paige takes any medications. He did not know if 
Paige has any medical or mental health issues. Wiley explained Paige did not have 
her phone because he confiscated her phone before the last time she ran away. It 
was confirmed the last time Lori attempted to call or contact anyone was on 
4/17/2023.  

Andrew Wiley explained to Ofc Babb that he did not know why Paige would run 
away. According to Wiley, everything was alright and there was nothing concerning 
prior to him leaving for work. Andrew Wiley could not provide Ofc Babb with any 
locations where she could be and allowed officers to inspect the home for any sign 
of foul play. The residence was inspected by responding officers with no signs of foul 
play indicated. 

Ofc Babb notified TPD Special Victims Unit Detective Drake, who put out a missing 
person flyer.  

Ofc Babb was able to determine Lori’s grandmother, Brooklyn Paige, lives at 1332 
Arkansas Street. Officer Brannon made contact and determined Lori Paige was not 
at the residence. Officer Brannon also checked Griffin Middle School and was 
unsuccessful in locating Lori Paige there. Lastly, Officer Brannon checked the last 
location to where she was known to runaway, 1001 Ocala Rd apartment 240, and 
was unsuccessful in locating Lori Paige there.  

Officers checked nearby parks and spoke with multiple individuals walking around 
the parks and with no sightings of Lori Paige 
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Lori Paige was then entered in NCIC/FCIC as a missing person. 

The following is a compilation of investigative steps conducted by the then case 
agent, Det A. Drake: 

Det. Drake contacted a friend of Lori Paige, Diamond Ivey on 06/05/2023 who 
advised she has not spoken to Lori Paige since school was released for the summer 
because Lori Paige does not have a cell phone or social media that can be used on a 
computer.  

Det Drake spoke to the leasing office at 1001 Ocala Rd, and they advised that the 
subject who harbored Lori Paige last time, Pierre Donaldson, had moved. It was later 
determined his family still lived in the apartment complex but at a different 
apartment. Donaldson would be interviewed later in the investigation. 

On 06/07/2023, Det Drake went to . Deputy Swain had spoken 
to  who rides the bus with Lori Paige and lives at  

 advised that he does not know where she is, but that she is “still around” 
the area.  

On 06/09/2023, Det Drake canvassed area apartment complexes and did not locate 
her.  

On 06/12/2023, Det Drake asked  to send Lori Paige’s flyer to 
all 6th grade parents in case she was staying with a friend and lying to the parent 
about permission.  

On 06/13/23, Det Drake spoke to Andrew Wiley’s girlfriend, Symone Robinson, who 
is in Louisiana for military training. She advised that Paige does not use social media, 
but she plays Roblox and watches YouTube a lot.  

On 06/16/2023 Det Drake went to Dade Street Community Center who advised 
Paige has come by after school, but they have not seen her since school ended. Det 
Drake canvassed areas close to where Lori Paige had gone missing in the past and 
canvassed public transportation depots without success. Missing Persons fliers for 
Lori Paige’s case were posted at these locations. 

On 06/19/2023 Paige’s information was provided to FDLE’s MEPIC and they 
communicated the information to Tennessee Clearing House. Calls from Det Drake 
were attempted to Maranda White (mother) and Brooklyn Paige (grandmother) 
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without any immediate answer or return call. Andrew Wiley was contacted for 
information regarding dental records for Lori Paige but claimed to not know if or 
when she was ever seen by a dentist. 

Brooklyn Paige allowed officers into her home to search. Brooklyn advised that 
Paige really liked her mother’s former boyfriend in Tampa, Maurice Jones. She 
provided phone numbers for Jones, but Det Drake would not be able to contact him. 

Flyers were distributed to hotels, motels, and extended stay facilities throughout 
the city. As leads regarding sightings were called into the police department, they 
were investigated and determined too unsubstantiated. 

On 06/20/2023 Nashville Youth Services and the Runaway Bureau advised that they 
only had record that Paige ran away once but returned quickly thereafter.  

 
 

  

Detectives of the Special Victim’s Unit (SVU) were assigned to conduct surveillance 
on known associates of Lori Paige. Detectives did not observe any indications that 
Paige was with family or friends. 

On 7/24/2023, Maranda White provided two Gmail accounts for Lori Paige as 
paigelori666@gmail.com and Plori14.lp@gmail.com. By 08/31/2023 Google, Inc 
responded to a search warrant with records from paigelori666@gmail.com. Paige 
was not communicating with anyone other than her mother over email and had no 
communication with her since her disappearance. The email had not been accessed 
after 03/07/2023; however, there were introduction emails from several social 
media websites to include:  

Social Media Username 
Twitter Potato1art 
Marapets Potato3140 
Lady Popular P0tat0 
Instagram Potatolover8844 
VEED.IO Paigelori666 
LinkedIn  
YouTube Potato0164 
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Reddit No_Virus_4442 
Discord Potato1 
 

Search warrants were submitted for all above listed accounts without success. It was 
apparent that although each account had been activated, none were used after 
activation. 

On 07/24/2023 a request was made to Leon County Schools for records related to 
email, search history, web history, and messaging on the school Chromebook. It was 
determined that these records were unavailable due to the computer reassignment 
and resetting. 

In August of 2023, after Lori Paige had been missing for more than two months, 
Andrew Wiley allowed detectives to process his residence using a bioluminescent 
compound which reacts to blood evidence visible and not visible to the naked eye. 
No suspected blood was located after this processing. 

By 8/30/23, dental records were finally obtained from Maranda White and promptly 
entered to FCIC/NCIC with no resulting matches. 

By this point in the investigation, 3 attempts had been made to gather a buccal DNA 
sample from Maranda White through the Nashville Metro Police Dept. White was 
reluctant to provide any sample to police. 

On 01/08/2024, Maranda White posted a status on her Facebook page stating, “My 
baby is gone [broken heart emoji].” And promptly removed it. When questioned 
about it, she advised she meant Lori is not with her and she knows in her soul that 
Lori is dead.  

In January of 2024, Det. Mrowiec went with other officers of Nashville Metro Police 
Dept to contact Maranda White and her wife, Latonya White at their residence of 
1720 Windover Dr in Nashville, TN. Latonya White advised neither she nor Maranda 
had contact with Lori since she went missing. Detectives did not note anything 
indicative of a 12-year-old child living there. The upstairs family who owns the home 
advised they have never seen Lori or any children other than the young boy 
(Latonya’s son).  
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On 1/31/24, Det. Megna and Det. Collins contacted Andrew Wiley at his new 
residence in Thomasville, Georgia. The following information was learned during the 
interview: 

Wiley was asked if there was anyone from his old neighborhood that he was 
concerned about or could have anything to do with what happened. Wiley then 
stated he was unaware of Lori’s friends, and he knew that when she ran away the 
first time, she was in an abandoned building with a boy (however she was recovered 
at school but reportedly slept at an abandoned building). Wiley stated his only 
relationship with Lori prior to her coming to live with him Tallahassee was when she 
was 5 years old, and they lived in Miami. Lori came to live with him this time in June 
of 2022 to stay for the summer. Then when Maranda was supposed to return, she 
advised she would not return to get Lori. Andrew enrolled Lori in school and she 
continued to live with him. Andrew noted she was three weeks late being enrolled 
into school because of trying to get records and information. Andrew said his 
brother (Antwan) was assisting him. Andrew stated he and Maranda do not 
communicate since this occurred or ever in general. He noted that he and Maranda 
never had much of relationship but after Lori was born, Maranda took her to Tampa. 
Andrew did not see Lori until  

  

Lori did not have any electronics other than a phone which she only had short term 
and was taken away from her for getting into trouble. Andrew described a reason 
for being in trouble with the phone was using during class when she was not 
supposed to be. He noted that other than some minor trouble, Lori was a good 
child. Andrew stated that Lori and her mom did not speak a lot but when they did 
communicate it was usually by email from her school computer. He also noted that 
when Lori had things come up that dealt with her mother (Maranda), Lori would 
have issues. He noted one instance where Lori came home after school and said that 
Maranda had called the school to talk to Lori. Lori stated to Andrew that she felt 
suicidal. Andrew spoke to Lori after the incident. He spoke about when Maranda 
showed up to the house on 5/25/23 and there was an argument. Andrew stated Lori 
told Maranda that she did not feel loved or seen. He also noted Maranda recorded 
the encounter. After this, Lori was pacing in the room back and forth asking why her 
mother did not love her. He stated Lori was “off” after Maranda showed up. Andrew 
was asked if Lori ever showed any interest in firearms or had any access to one. He 
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stated she showed no interest and that he kept his secured from her and it was still 
accounted for. Andrew was asked if there were any medications from the residence 
that were missing after Lori left and he stated there was none that he knew of.  

Andrew stated the first time Lori ran away Maranda found out. When they spoke on 
the phone, and he confirmed this Maranda stated, “well you daughters probably 
dead so just let me know” and hung up the phone. Andrew was confused and 
shocked by the statement. When Lori was recovered, he spoke with Lori about 
running away and she couldn’t do so. He also noted that Lori had tried to light a fire 
on/near a bus stop and was in trouble for it around this time.  

Andrew noted that he had to go to Brooklyn Paige (Maranda’s mother) to get Lori’s 
social security number because Maranda would not give it to him. He noted 
Maranda did not want him talking Brooklyn because of some issues, but she helped 
him with Lori. He stated Lori liked her grandmother (Brooklyn) and was close with 
him. Andrew’s only guess as to where Lori could be was with Maranda. He stated 
Maranda knew where he stayed and knew he worked nights, and believed she could 
be capable of getting Lori. Lori only went with Maranda once or twice while she 
lived in Tallahassee. 

Det. Megna explained that at this time, the Violent Crimes (Homicide) Unit was now 
a part of the investigation in the case. He briefly explained that the probability in 
this case of Lori being located was not great. As he spoke about this, Andrew did not 
appear to be sad or concerned, his demeanor remained the same. Andrew was 
asked if he had anything to do with her disappearance or hurting her, which he 
denied. Again, his demeanor remained the same. Andrew was asked if Lori ever 
went walking in a specific place or enjoyed going anywhere. He was unaware of any 
of the places she could go and noted that he worked night shift hours.  

Andrew showed Detectives the room that he had set aside for Lori. The room had 
office space stuff set up at the time and all of Lori’s clothing in the large closet. He 
did not have any of Lori’s toothbrushes or hairbrushes. All her clothing was still in 
bags however, given the setup of the rest of Andrews’ residence, this did not seem 
out of the ordinary. The bags he emptied of Lori’s clothes were large in volume. 
Detectives collected a pair of purple croc shoes and some clothing of Loris’. 

When asked again about people Lori may have known in the neighborhood, Andrew 
noted a man named Terry with a purple Dodge Charger. He stated Terry used to 
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“look out” for Lori and knew he worked nights. Andrew was shown photos of two 
sex offenders that lived near him but did not recognize them. He then stated there 
was one he may have recognized but was unsure. The offender was Joshua Johnson 
(2100 Continental Ave Apt. 2).  

Andrew provided information about his girlfriend, Symone Robinson. He also agreed 
to provide Detectives with a buccal swab. This concluded the interview with 
Andrew.  

On 02/01/2024, Det. Megna and Det. Drake interviewed Terry Smith, a neighbor of 
Lori Paige and Andrew Wiley whom Wiley stated “looked after’ Wiley’s home when 
Paige was home alone, and Wiley was at work. Smith resided directly across from 
Wiley’s home at the time. Smith advised he would occasionally talk to Andrew Wiley 
when they crossed paths. Wiley would tell him if he was working that night if they 
ran into each other. Smith advised he keeps an eye out anyway because he has two 
children. He said it was easy to see vehicles or people out of place because their cul-
de-sac was tucked away. Smith said Lori always seemed “lost” because she was 
never with other children and wore baggy clothes which made him think she was 
not comfortable in her skin.  

Smith said he did one time see Lori with two kids (a boy and a girl) but they were 
just standing in the front of the neighborhood. Smith said he told Wiley about it.  

Smith said Andrew Wiley did not really know what he was doing since Lori just 
appeared around a year before. Smith said Wiley took Lori’s phone because she was 
looking at something she was not supposed to. When pressed, he said “maybe 
porn?” Smith did not have any direct knowledge of this and only expressed what 
Wiley had told him. 

On 2/1/24 follow-up investigation was conducted on a lead generated from social 
media website, Reddit, where user Christmas850 said there was a rumor Lori was 
being “groomed” by a man in his 20’s. As this was a new rumor, efforts to locate and 
identify the user was conducted. Investigative research identified the poster as a 
teacher at Griffin named Christen Ellrich. Ellrich was promptly interviewed at Griffin 
Middle School.  

Ellrich advised she heard this rumor from someone, but she could not remember 
from whom. Ellrich. Ellrich suggested speaking with Mr. Stokey, another teacher. 
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Mr. Stokey was determined to be a 6th grade language arts teacher who never 
taught Lori. Mr. Stokey said he never heard this rumor, but he could see Lori being 
groomed because she was much more interested in talking with teachers and adults 
rather than other students. Mr. Stokey brought up an incident where Lori had to see 
the guidance counselor because she was openly flirting and attempting to hug a 
teacher, Mr. Nathan George. Mr. George reported this to guidance. After Lori was 
spoken to, she submitted a letter to Mr. George saying, “Do you like me? Yes No.” 
At this time, Lori was spoken to (she denied everything including the letter) and 
removed from the classroom to a different teacher.  

Mr. Woods, a counselor at Griffin Middle School said Lori was quiet until the last 
month of school when she started to “spazz out” on the other students. All the 
teachers agreed that Lori was usually good at ignoring students’ comments but had 
become reactive in the last month before school let out.  

Donaldson Pierre, who had harbored Lori in the past, was interviewed at Griffin 
Middle School on 2/1/24. Donaldson said that Lori had told him that she had an 
argument with her dad prior to running away the first time. Donaldson believed Lori 
threatened to hit her dad or he threatened to hit her. He could not remember 
which. Donaldson said Lori told him her dad hit her, but he never saw bruises except 
the beginning of the school year when she had a bruise on her lip. He did not know 
what that was from. Lori had mentioned to Pierre her wanting to go live with her 
grandmother in Georgia. There is no grandmother we know of in Georgia. Lori 
always walked towards home from the bus stop, and he did not recall any time that 
Lori had missed the bus purposefully or tried to walk home.  

Pierre reported he was in Miami at his grandmother’s house for the summer when 
Lori went missing. He has also moved and said Lori would have no way of contacting 
him.  

Griffin Middle School student, Travieon Williams, was reported to have a “flirty” 
relationship with Lori Paige. Williams was very stoic and claimed he and Lori were 
just friends who rode the bus together. Williams said he and Lori never hung out 
outside of school. Williams denied ever sneaking out or Lori ever sneaking out to see 
him.  

On 2/1/24, this case was reassigned to Det. S. Childers and Det. Jerry Megna was 
assigned as co-case agent.  
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Search warrants were obtained in this case for Maranda White’s following social 
media accounts: 

- Facebook: Mazi Brazi – URL https://www.facebook.com/maranda.paige.1 
- Instagram: barely_sane_genius – URL 

https://www.instagram.com/barely_sane_genius/The results did not reveal 
any information about Lori and did not mention her at all. This account 
appeared barely used.  

- X Corp. (formerly known as Twitter): @theBarely_Sane1 – URL 
https://twitter.com/theBarely_Sane1  

- Tik Tok: thebarelysanegenius – URL www.tiktok.com/@thebarelysanegenius  
The search warrants were signed by Judge M. Richardson and Judge A. Aikens and 
provided to the respective companies on 2/1/24.  A copy of the search warrant and 
returns were uploaded via LRMS and provided to the clerk's office. 

Upon reviewing the results of Maranda White’s social media no relevant 
information to this case was discovered. Maranda White did use social media to 
speak about Lori being missing and to communicate with others about it but never 
anything alluding to having possession of Lori or being involved in her 
disappearance.  

On 2/2/24, sex offender checks were conducted within a half-mile radius of 1229 
Continental Ave by Detectives of the Special Victims Unit and Violent Crimes Unit. A 
complete re-canvass of the area with some residents even allowing officers to 
inspect the inside of their homes. No signs of Lori Paige were discovered. 
 
On 2/3/24, a review of the  report of Lori Paige’s phone was conducted. An 
additional email for Paige was discovered as being lori.paige1@icloud.com 
(password 0414) for an Apple ID. A search warrant was conducted for this account, 
signed by Judge M. Richardson, and provided to Apple on 2/7/24. No photos of Lori 
Paige appeared to be on the phone. Only three photos were viewable that appeared 
to be taken by the user of the phone but appeared to be that over two toddlers 
(possibly family members). The rest of the phone images or videos were 
downloaded/internet photos. There were no pictures of her belongings.  On 
2/26/24, Apple results were received which yielded no new information except for 
iCloud logs on 2/2/24 and 1/24/24 which were determined to be someone using the 
Find My iPhone application to locate this phone. The IP results (216.212.242.141) 
returned to an address in Thomasville, GA for CNSNEXT. Subpoena results showed 
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this information returned to Andrew Wiley at 2025 E Pinetree Blvd. Apt. 4A 
Thomasville, GA 31792.  
 
Additional accounts were located through datamining with the possibility of being 
Lori’s just based on the username being similar: 

- Roblox username:  potato3140 

                                   4052178865 
- Reddit:  potato3140 

- Instagram:  potato3140 

- Snapchat: potato3140 (the account was noted to have Arabic writing with the 
name)  

 

A subpoena was sent to Roblox with the above username/ID but results for IP logins 
indicated the user never logged in in Florida. Further, the login dates from other 
states occurred on dates Lori was known to be in Florida.  

A subpoena was sent to Reddit for “potato3140” on 2/6/24. On 3/14/24, results 
received showed the account was active in England with the email 
connorwmadden@live.com attached to the account. There is nothing to indicate 
this account was used by Lori. 

A subpoena was sent to Instagram for “potato3140“on 2/6/24. The results from 
Instagram which showed the account was activated on 10/11/2019 in Houston, 
Texas. The email listed to the account was yayom@wmail2.com. The account shows 
no posts, followers, following or photos.  There is nothing to indicate this account 
was used by Lori.  

A subpoena was sent to Snapchat for “potato3140“on 2/6/24. The results from 
Snapchat show the account was activated on 12/15/2020 in Saudi Arabia. The 
account has not been used since that date and had no additional information. 
Therefore, this account did not belong to Lori. 

Det. Megna and Det. Childers attempted contact with Pearlie Randolph Hall  
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On 2/5/24, Det. Megna and Det Childers contacted Pearlie Randolph Hall at 2502 
Holton Street, Tallahassee FL. Pearlie advised he is the biological great-grandfather 
of Lori Paige. Pearlie stated he had not seen Lori Paige  
when she was four years old. Pearlie knew that Maranda White had tried to let Lori 
stay with multiple people in the family. Pearlie advised that from his time with Lori 
when she was smaller, Lori was very smart and able to read very young. Pearlie was 
shown Lori’s missing person flyer and advised he did not see her, he stated he 
wouldn’t be able to recognize Lori if she walked by him right now because it had 
been so long. Pearlie talks to Brooklyn Paige but has not talked much to Maranda 
White since she moved to Tennessee.  

On 2/5/24, Det. Megna and Det. Childers contacted Brooklyn Paige at 1332 Arkansas 
Street. Brooklyn advised she had not seen Lori since her disappearance. She stated 
that Lori would be allowed to come over from time to time to visit to help Andrew 
Wiley. She did not know Lori had been living in Tallahassee for months until Andrew 
Wiley came over to tell her that Lori was missing (incident reported on 5/8/24). 
Brooklyn Paige stated Andrew told her that Maranda White would be mad that he 
came over because he/Lori was not to have any contact with Brooklyn Paige. 
Brooklyn Paige explained her and Maranda’s history at length which is summarized 
as follows:  
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Maranda had Lori at 17 years old and had asked to have an abortion at six-months 
pregnant. Maranda had eventually moved to Tampa and Brooklyn later moved with 
her to help with Lori. During that time, Maranda would sleep until 2:30 in the 
afternoon and leave out snacks for Lori on low shelves for her to eat. Brooklyn 
would confront Maranda that this was not acceptable behavior for caring for a child 
which led to conflict. Maranda would often leave to go have fun with friends until 
the early morning and leave Brooklyn to take care of Lori. Brooklyn explained to 
Maranda she could no longer be the caretaker for Lori and eventually left. Maranda 
would often complain to Brooklyn that Lori was being too talkative and that she did 
not have the needed level of patience for it. Brooklyn stated this was confusing 
because Maranda did well with other peoples’ children (teaching) but struggled with 
Lori. Over time their relationship deteriorated resulting in them no longer speaking 
and Maranda telling everyone not to talk to her.   Brooklyn did mention that a few 
years ago she had been a temporary guardian for Lori for a few weeks. Initially, Lori 
was on a medication and ran out of the house screaming. Brooklyn tried to chase 
her down the street, but Lori was screaming and drawing attention. After calming 
Lori down and getting her back to the house, Brooklyn became concerned about the 
medication she was on. Brooklyn weaned Lori off the medicine over the course of 
three days and stated that she did not believe Lori needed it, but rather that 
Maranda was medicating her unnecessarily to make Lori calmer. Brooklyn noted 
that Lori was extremely self-sufficient and smart. Lori was able to read before age 4 
and was able to utilize a microwave on her own. She did state that Lori did lie and 
when caught, she would continue with the lie for as long as possible.  Brooklyn did 
know Lori was not fond of most of Maranda’s significant others but did like Maurice 
Jones. She stated it would not be surprising if Maranda had taken Lori to a friend's 
and asked them to watch Lori and not tell anyone. Brooklyn stated Lori felt 
abandoned by Maranda and that Lori described an incident to her where Lori 
received a call in the middle of class and had to go to the front of the classroom to 
take the call (school phone). Maranda then spoke to Lori saying she loved her but 
was leaving her in Tallahassee to get her. Lori was upset but did not want her 
classmates to see her crying, so she did not say anything and hung up the phone. 
When asked if Lori was capable of self-harm, Brooklyn stated “yes”. She also noted 
that Lori had once watched Maranda attempt suicide using pills.  
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Brooklyn Paige stated she lived alone during the time that Lori went missing. She 
stated she did not believe Lori ever met her neighbor Jody Werner (known Sexual 
Predator). Brooklyn Paige gave accounts of suspicious vehicles driving past her 
home. These leads were followed-up with no results related to this case. 

On 2/5/24, Det. Megna and Det. Samantha Childers contacted Layla Ogendenbe at 
 

 Krystal Alson was present for the interview and a teacher at the 
school. Layla and Krystal both reside at  

   

Layla described Lori as being extremely quiet and smart. She stated Lori enjoyed 
school, but that Lori mentioned missing her friends in Nashville school. She last saw 
Lori on the last day of school and knew that Lori had intended to attend Griffin next 
year. She did have Lori’s number but only remembered her texting twice. She stated 
Lori did not really use social media and kept to herself. Lori did not talk much about 
her parents, but she (Layla) heard from Aden who heard from other friends that her 
dad was mean to her. Layla did describe Lori’s backpack as a rainbow tie-dye Jan 
sport back-pack. She noted that Lori used to keep a small black digital clock in it that 
she would bring out during class (set it on her desk). She knew that Lori was friend 
with Aden Diaz (Layla’s boyfriend). She did note that Lori may have had a crush on 
Aden. Layla was unaware of Lori talking to anyone else or outside of school. She did 
note that Lori was close friends with Anna Lilly Gomez. Layla did state that she had a 
picture of Lori from the last day of school and provided it to me via text message. I 
provided her my TPD business card and asked her to share my number with any of 
her friends to see if anyone had additional pictures of Lori. She stated she would.  

On 2/5/24, Det. Megna and Det. Samantha Childers contacted Aden Diaz (truant 
classmate of Lori Paige) at his residence. Aden could not provide his phone number 
because the phone was WiFi only and he could not look up the number due to the 
phone being stolen. Aden stated he only knew Lori from Art Club, he only talked to 
her during Art Club, and he did not hang out with her. He thought he had her as a 
friend on Instagram at one point but could not remember the name of the account 
and was unable to locate it on his Instagram account. Aden stated he never talked to 
her about his home life. Aden stated he knew Lori watched anime.  
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On 2/5/24, additional SVU Detectives assisted with interviewing Lori’s former 
classmates/friends. Some of the interviews were follow-up interviews of already-
known friends. Additionally, Griffin Middle School made announcements over the 
intercom asking for anyone to come forward if they knew information and speak to 
Detectives of the Special Victims Unit and Violent Crimes Unit: 
 
The following narrative was completed by Det. Osborn: 
On /05/2024, I conducted multiple interviews with students at Griffin Middle School 
located at 800 Alabama St. in reference to the missing person investigation of Lori 
Paige.  The interviews were as follows: 

Kelondre Grimsley: 
Address:   
Mother:  
Phone:  
Information:  I asked Grimsley about prior information he provided about seeing 
Paige, whom he described as a friend he had known since 6th grade.  Grimsley 
previously stated she saw Paige a Family Dollar in Tallahassee.  I asked Grimsely 
about the certainty it was Paige and she stated he was 50-60% sure it was Paige.  
Grimsely spoke with the person he believed was Paige, and she stated she had 
moved, but did not say where.  Additionally, Grimsely asked if she knew she was a 
missing person and the female stated she did not know.  When asked about the 
location where this happened, Grimsely described the Family Dollar located at 2526 
S Monroe St.  The person Grimsely believed was Paige was alone and he described 
her as wearing a black baseball style had and tan pants.  Grimsely stated Paige had 
an Instagram account and TikTok account, though he only knew this because he saw 
her looking at the pages on her phone during class. 

Synia Hunter: 
Date of Birth:  
Mother:  
Phone:  
Address:  
Information:  Hunter provided no information which would be helpful in locating 
Paige.  Hunter could not say when the last time she saw Paige but has not seen her 
since Paige has gone missing.  Hunter stated Paige was friends with “Laila” who now 
attends Crossroads Academy. 
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Ja’dasia Terry: 
Date of Birth:  
Mother:  
Phone:  
Information:  Terry came to the office with information about Paige.  Terry stated 
she observed Paige at the school field day on the last day of school.  Terry saw the 
missing person flyer after that time.  Terry had not seen Paige since field day, 
though she had not been reported as missing at that time.  The only other 
information Terry provided was Paige used to hang out at the Dade Street 
Community Center. 
 

Jayden Byrd: 
Date of Birth:  
Grandmother:   
Address:   
Phone:  
Information:  Byrd came to the office to provide information about Paige.  Byrd 
stated he heard rumors around school Paige was found in the back of an airport 
decomposing in a trash bag.  Byrd has heard this multiple times, including last year, 
a couple of months ago, and today.  Byrd stated he heard the rumor from Ty’liah 
Guinnie.  Byrd stated Paige previously told him, her father beat her for no reason.  
Paige stated this in 2023, but he was unsure what month that happened.  Byrd 
stated Paige was friends with his (Byrd), though they spoke in the hallway. 
 

Ty’liah Guinnie: 
Date of Birth:  
Mother:  
Phone:  
Information:  I requested to speak with Guinnie based on the information provided 
by Byrd.  I asked Guinnie where she heard the rumor of Paige being found deceased 
behind an airport.  Guinnie stated she heard that from a group of people in class 
back in August of 2023.  Guinnie could not recall the names of those in the group.  
Guinnie provided no information useful to locating Paige, other than identifying a 
friend of Paige’s whom she identified as Denajih McGriff. Guinnie was unsure if 



ALL VICTIM INFORMATION IS CONFIDENTIAL 
 

PD305 5/20 
 

McGriff was the correct last name, but stated the person was in class with her (Mr. 
Guilly’s class) at that time. 
 
Da’nejah McGregor: 
Date of Birth:  
Mother:  
Phone:  
Information:  I requested to speak with McGregor based on the information 
provided by Guinnie.  McGregor stated she had a class with Paige, and they spoke, 
but only about class topics.  McGregor stated she often saw Paige talking to Adriel 
Martinez in class.  McGregor had no additional information helpful to locating Paige. 
 

Adriel Martinez: 
Date of Birth:  
Father:   
Phone:  
Address:   
Information:  I requested to speak with Martinez based on the information provide 
by McGregor.  Martinez did not recognize Paige by name.  I showed him the missing 
person flyer and he recognized her from class.  Martinez stated he spoke with Paige 
in class, but the topic was limited to video games.  Martinez stated Paige played a 
basketball game and Friday Night Funkin.  Martinez stated Paige mostly played the 
game on a computer.   
 

Upon research of the game, I found Friday Night Funkin is an open-source game that 
can be freely downloaded.  Based on brief research, it does not appear there is a 
login requirement for the game. – End of Det. Osborn’s report.  

The following narrative was completed by Detective TiBria Howard: 

On February 5, 2024, while working as a detective with the Special Victims Unit, I 
was tasked with assisting detectives with interviewing juveniles at Griffin Middle in 
reference to missing 12-year-old, Lori Paige. 

I spoke with, Peilyn Tillman (7TH Grade), who identified herself as being friends with 
Lori. Peilyn explained she would say “hi” to Lori in passing or comment about how 
her hair look nice. Peilyn further explained Lori was quiet and didn’t talk about her 



ALL VICTIM INFORMATION IS CONFIDENTIAL 
 

PD305 5/20 
 

personal life or family. Peilyn stated she believe Lori have an Instagram account but 
was unsure of the username. Peilyn stated Lori’s main friends were Tory and 
Laniyah. Peilyn stated kids at school would call Lori weird because she would mix 
her food together. 

Peilyn informed me she heard a rumor that Lori was in a suitcase or bag behind the 
airport. Peilyn stated she heard of this rumor during “Girl Circle” that meet every 
Wednesday at Griffin Middle. Peilyn stated she heard another rumor that someone 
saw Lori walking in an unknown area, wearing unknown clothing. Peilyn could only 
say that Lori was no longer in possession of her bookbag. 

Peilyn provided 
 

I next spoke with Jakyiah Johnson (8th Grade). Jakyiah expressed really missing Lori 
who she identified as her bestfriend. Jakyiah stated she and Lori had Spanish class 
together.  

 
 

 
 

 
 

 

Jakyiah stated when Lori didn’t return to school, she became worried and asked 
Mrs. Summers where Lori was. Jakyiah explained she last saw Lori right before the 
summer at school. During that time Jakyiah stated Lori was in possession of two 
bookbags, one purple and black containing her schoolwork and the other one pink 
in color containing clothing. 

Jakyiah described Lori as quiet majority of the time and would usually sit with her 
(Jakyiah), China, and DeAndre. Jakyiah believes Lori possibly had a crush on DeAndre 
due to her always sitting next to him and laughed at all his jokes. Jakyiah proceeded 
by informing me Lori had an Instagram under the username, @lori_paige. Jakyiah 
stated Lori would use the Instagram page to watch videos. 
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Jakyiah expressed missing Lori and wanting her to come home safe. Jakyiah 
explained she was worried due to the last time Lori went missing she returned the 
next day and this time she has been missing for several months. 

Jakyiah provided  
  

This concludes my involvement. – End of Det. Howard’s Report. 

The following narrative was completed by Detective Zweydorff: 

On 2/5/2024, I Det. Zweydorff with the Tallahassee Police Department Special 
Victim’s Unit responded to Griffin Middle school to speak with various students in 
reference to this case. 

 I spoke with student, Jazmine Moody, who advised the following:  

Moody and Lori Paige (LP) had gym class together in the 6th grade. Moody and LP 
barely spoke, but when they would it would only be during that gym class and would 
not be concerning anything personal. Moody noticed two boys who would speak 
with LP during that class. These boys would often challenge LP to a footrace during 
gym class. Moody did not know these boys’ names. When asked about LP’s social 
media accounts, Moody believed LP had Tik Tok and Instagram. When asked how 
she knew about these accounts, she stated she only believed LP had them because, 
“everyone does”. The last time Moody saw LP was at school, she thinks LP was 
waiting for her bus to go home.  

Moody resides  
  

I spoke with student, Anisten Kierce, who advised the following:  

Kierce lives in the same area as LP, and they rode the same bus to school. Both LP 
and Pierce shared the same bus stop. After LP had run away the first time, her 
father has seen her walking with a boy he had told her not to walk with. While at 
the bus stop one morning, LP’s father walked up to the bus stop with a belt in his 
hand. He pulled LP off to the side and yelled at her, while giving her a “whooping” 
with the belt. Kierce stated she did not see where LP’s father struck her with the 
belt and what was said during the “whooping”. Towards the middle of school year, 
LP, Kierce and a few other children were waiting at the bus stop to go to school, 
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when LP told everyone she, “Can’t take this abuse”. Everyone at the bus stop 
laughed and the conversation about abuse ended. No details about the abuse were 
ever mentioned.  

Kierce believed LP had 3 girlfriends, who were the closest to her. Kierce did not 
know any of the three girls’ information. Kierce knew LP played Minecraft but 
believed she played it on the school computer.  

Kierce resides at  
 

I spoke with student, Anallely Gomez, who advised the following:  

Gomez and LP had math class together last year in the 6th grade. Gomez and LP 
would often talk about math, as LP would offer to help Gomez because she was 
struggling in the class. Gomez and LP did not speak about anything personal and did 
not talk outside of the classroom. They did not have each other on social media, or 
each other’s phone numbers. The last time Gomez saw LP was the last day of school 
for the 6th grade during math class.  

Gomez resides at  
  

This concluded my interviews at Griffin Middle School. They were captured on my 
BWC. – End of Det. Zweydorff’s report.  

The following narrative was completed by Detective Curtis Bridges: 

On February 5, 2024, I assisted with interviewing potential witnesses and friends of 
Lori Paige at Griffin Middle School. I had the opportunity to speak with Zi’yanna 
Gully regarding Paige being missing. Gully is in the seventh grade at Griffin Middle 
School. When asked Gully stated the last time, she saw Paige was on the last day of 
school in the previous school year in 2023. Gully explained she observed Paige 
walking near the school. Although Gully did not know Paige well, Gully did describe 
Paige as acting weird and funny. According to Gully, she did not know any social 
media platforms besides Paige's Instagram account. Gully did not know the screen 
name Paige would have used. Gully also stated she overheard Paige saying she 
wanted to leave the school. Gully did not know anything further about Paige. – End 
of Det. Bridges report.  
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The following narrative was completed by Detective Collins: 

On February 5, 2024, while assigned to the Tallahassee Police Department's Violent 
Crimes Unit, I was asked to assist with a missing persons investigation. I was tasked 
with going to Griffin Middle School and assisting with interviews of juveniles who 
may have known the missing person, Lori Paige. 

While at Griffin Middle School I interviewed Kaidyn James and Lynyiah Clay.  
 

 

Clay advised she lived near Paige and had the same school bus stop as her. Clay 
would interact with Paige at the bus stop before and after school and advised she 
did play with her outside of school occasionally. Clay was unfamiliar with Paige's 
whereabouts or who she may be with. Clay could not advise if Paige was 
adventurous by nature but did say she enjoyed being outside. I asked Clay if there 
were ever any suspicious older men who approached them or made them feel 
uncomfortable, and she could not recall any. Clay advised she has an Instagram 
account but was not friends with Paige on Instagram. Clay could not provide any 
further information of note. 

James said she only knew Paige from school and had some classes with her. James 
would commonly sit with Paige when she was happy and ask her what was wrong 
when she was sad. James advised Paige claimed she was being abused at home and 
described her as having scrapes to her knees and elbows at times and possibly a 
busted lip. James recalled Paige being scared to go home one day as she had gotten 
in trouble at school and discussed running away. James later heard Paige had run 
away but based on her explanation of events after the fact, this is believed to have 
been the previous time Paige left home. James heard a rumor that Paige's body was 
recovered near the airport in a bag but could not recall who she heard this 
information from. James advised she had not seen or heard from Paige since school 
ended the previous year. – End of Det. Collin’s report.  

The following narrative was completed by Detective Rabaglia: 

On 02/05/2024, as a Detective with the Special Victims Unit, I was tasked with 
speaking with students at Griffin Middle School located at 800 Alabama Street in 
reference to missing juvenile, Lori Paige. 
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I contacted a female student, later identified as Kamora Jeff, who advised she had 
not seen Paige since 6th grade. Kamora stated Lori was a quiet individual who had 
very few friends. She couldn’t provide any of Lori’s friend’s names. Kamora said she 
had heard from another student, Paylin Tillman that an ESE teacher, Summers had 
said she knew where Lori was and that she was safe. It was also said Summers keeps 
in contact with Lori. Det. Howard later spoke with Paylin. Please see her supplement 
for further. Kamora stated she did not know of any social media accounts for Lori. 
Kamora also advised she did not know if Lori was involved in any extracurricular 
activities at the school.  

The following is Kamora’s parent’s information: 
  

I also spoke with another female student, later identified as Paris Roquemore, who 
advised she and Lori had 2nd and 6th period together in 6th grade. Paris said Lori 
only spoke with one person in each of her classes. Paris mentioned an incident after 
the first time Lori ran away from home a group of students were talking about it in 
which Lori could overhear them. Paris advised a few days after this Lori went 
missing. Paris said a couple of times before when Lori would run away, she would 
return. Paris advised there was a rumor going around the school that Lori had 
gotten kidnapped and killed then put into the back of a van.  

When asked if she heard how Lori was killed Paris couldn’t say. Paris advised there 
were rumors all over Instagram. Paris said students came to her and told her she 
knew Lori was killed and kidnapped then put into a plastic bag in a trunk. Paris 
advised she asked “Mrs. Summers” who is a teacher at the school. Paris said 
Summers said she didn’t think that was true.  

Paris stated she and Lori weren’t friends, but they knew a little bit about each other. 
Paris advised they began talking when they were paired up in class. Paris said they 
never spoke about personal issues, but she could tell when Lori was having a bad 
day.  

Paris advised when something was wrong with Lori as she would keep her head 
down in class and not talk. Paris also said Lori wouldn’t do any work in class which 
was unlike her. Paris said she thought Lori walked to and from school and she did 
not participate in extracurricular activities.  
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I asked Paris if Lori ever told her where she would go when she had run away in the 
past. Paris stated Lori told her she would walk away to “get a break” but did not 
know where. Paris did not know of any issues Lori might have had at home. I asked 
Paris if Lori ever hung out anywhere outside of school. Paris said she used to go to 
the Dade Street Community Center (Lawrence-Gregory Community Center) located 
at 1115 Dade Street.  

Paris was not sure if Lori had any social media accounts, but she knew she had a 
phone. Paris advised Lori had a crush on a boy while in 6th grade, but she did not 
know his name. Paris mentioned Lori told her she liked to walk around outside and 
watch videos on YouTube. I asked Paris if Lori had any friends in her neighborhood, 
but Paris did not know where she lived.  

Paris advised Lori used to hang out with another student possibly named 
“Christiana”. Paris did not know her last name but advised they had 2nd period 
together last school year. Paris said she heard from other students there was a 
rumor that “Christiana” was raped and possibly impregnated by either her uncle, 
dad, or stepdad. Paris said a few weeks after the rumors started about “Christiana” 
she did not return to school. Paris was unsure if she switched schools last school 
year. When I spoke with school staff, they advised they did not have a student by 
that name. I utilized law enforcement databases and was unable to locate an 
incident involving the name Paris provided.  

The following is Paris’s mother’s information: Kimberly Roquemore (850-443-8403).  

The incident was captured via my Body Worn Axon Camera. This concluded my 
involvement with this incident. – End of Det. Rabaglia’s report.  

The following narrative was completed by Detective Taylor: 

On February 5th, 2024, I responded to  to attempt to locate 
any leads for the missing person case of Lori Paige. One student that was believed to 
be friends with Lori was  was called to the School Resource 
Deputy office to be interviewed.  provided  

 
 

 knew he was being called to answer questions related to Lori Paige.  
stated he shared a bus stop with Lori and was in science class with her.  
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stated after Lori ran away the first time, she told him that she was staying on pool 
furniture at a nearby complex. remembered being at the bus stop with Lori 
when a white truck approached the bus stop and ordered Lori to the truck.  
believed the truck was driven by Paige's uncle but did not hear any further.  
saw Lori at school later when the bus got there.  stated he saw Lori talking 
with a Detective and believed this was when Lori was recovered the first time.  

 stated Lori talked to several other kids to include Jada Cash. Cash would tell 
 that Lori did not have a good relationship with her parents especially her 

mom. Cash moved to Orlando after the school year and the only other information 
 had for Cash was her Instagram name - m0re.luv4_jayy. I spoke with the 

school front desk who provided the following information: 

 Jada Lynn Cash,  
  

The other friends mentioned were Peliyn Tillman, Travian Williams, Lynyiah Clay, 
and Karmia (not further identified). I was not able to identify Karmia but the other 
three were interviewed by Detectives while at the school, please see their 
supplements for more information.   

 stated he heard that Lori's mother came to town after Lori was reported 
missing most recently and that Mrs. Summers was the one who told  did 
not have any additional information.  

I spoke with front desk and asked about former student Diamond Ivey and was 
given the following information.  

Diamond Ivey,  
Mother-  
Other -  
Aunt -  
Aunt -  
Grandmom  

- End of Det. Taylor’s report.  
This concluded the interview with students/staff at  
 
A search warrant was obtained for Instagram account “lori_paige” and provided to 
Instagram on 2/7/24. Results were received on 2/12/24 which showed the account 
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was created in 2012 (when Lori would have been a year old). This account does not 
appear to belong to Lori. 
 
On 2/5/24, Det. Megna and Det. Samantha Childers contacted Antwan Wiley at 
Tallahassee Public Works on 2727 Municipal Way, Tallahassee FL. Antwan advised 
that Lori was extremely shy and quiet and that when she would visit, she would 
mostly just sit and watch tv on the couch. Lori would come over to visit once a 
month with Antwan’s family (wife/children) and once or twice on trips out of town. 
He stated Lori would be excited while she was out of town but sad as soon as they 
returned. Antwan Wiley expressed that Andrew Wiley was trying to do more to 
make Lori happy but that she always seemed quiet. He stated Lori did not want to 
return home with Maranda White and that she was not fond of Maranda’s wife, 
Latonya White. He did note that he had caught Lori watching anime pornography 
and knew Andrew Wiley to have caught her watching the same type of pornography 
in a previous incident. Antwan Wiley believed  

before she came to stay with Andrew Wiley when they lived in Miami, FL.  
 
Antwan Wiley did recall seeing Lori one time walking around the streets near her 
residence on Continental Ave and he thought she was hanging out with friends 
where she wasn’t supposed to be. He recalled being in a truck when he saw her and 
called her over telling her to go home. He later learned from Andrew Wiley this was 
her normal pattern when she was allowed to walk home. Antwan Wiley also advised 
that Andrew Wiley had a son approx. one year older than Lori, whom Lori has never 
met. Andrew Wiley had not been a part of raising his son. Antwan Wiley as well as 
his son’s current custodial parents confirmed Lori Paige and Andrew Wiley’s son 
have not met nor would they ever communicate. 
 
On 2/6/24, Det. Megna and Det. Samantha Childers drove to 890 NE Washington 
Ave, Lake City FL. This address was previously listed for La’Tonya White (Maranda’s 
wife) and it was known that Maranda White visited Lake City after Lori’s 
disappearance. There Marsha Allen (mother of La’Tonya) was contacted. Marsha 
Allen stated that she had met Lori three years ago when she, Maranda and La’Tonya 
came to visit. She stated this was the last time she saw Lori. She initially stated that 
Lori was nice and “minded “Maranda well. When asked questions about Maranda 
and Lori, Marsha Allen stated she did not really talk to Maranda and that La’Tonya 
stayed out of Maranda and Lori’s situation. As we spoke with her and showed her 
Lori’s missing juvenile flyer, Marsha then paused and pointed at the paper stating, 



ALL VICTIM INFORMATION IS CONFIDENTIAL 
 

PD305 5/20 
 

“that’s a bad girl”. Marsha Allen advised La’Toyna told her that Lori did not listen 
and wanted to do whatever she wanted. La’Tonya conveyed that Lori wanted to live 
with her dad because she was allowed to do whatever she wanted there. Marsha 
Allen was adamant that La’Tonya stayed out of things between Lori and Maranda. 
The house Marsha Allen lived in was smaller and it appeared only Marsha Allen was 
staying there. Marsha Allen could not remember if Maranda/La’Tonya had visited 
since Lori’s disappearance except for one time in Janruary 2024 to attend her 
retirement party. She stated they always stayed with her when they visited or 
possibly at a hotel (could not recall the names of the hotel).  
 
On 2/7/24, Det. Zweydorff contacted Daisy Garcia (reported Godmother of Lori by 
Maranda). Detective Zweydorff reported the following: 
 
On 2/7/2024, I was tasked with locating Daisy Garcia. Garcia was known to be a 
potential godmother for Lori Paige and living somewhere in the Tallahassee area.  

 
I called the active number 850-339-4141 and was sent to voicemail. 

I left a message explaining my need to speak with Garcia. Later that same evening I 
received a phone call back from Garcia from the same number I had attempted 
contact with earlier. Garcia advised she and Maranda knew one another for quite 
some time, because Garcia’s son, Brandon Herrero and Maranda were in the same 
FSU STEM program together. Garcia advised she knew Maranda had a troubled 
upbringing, but only had information Maranda had told her. Maranda would tell 
Garcia about her mother, Brooklyn, and how she would bring home “dates”. 
Brooklyn would then expect Maranda to “date” the men she brought home. I 
attempted to clarify with Garcia about the word “date” and if it meant more than 
dating but actual sex. Garcia did not know, as Maranda never went into detail about 
the “dates”.  

The last time Garcia saw Maranda and/or Lori was in the summer of 2021. Garcia 
was able to review text messages between she and Maranda and confirm the last 
date was June 7, 2021. This visit is when Maranda brought Lori to live with Andrew. 
The visit was normal according to Garcia and remembered Maranda using her Wi-Fi 
to use zoom, for her “white coat” or medical school interview. Garcia never spoke 
with Lori outside of this visit. Garcia did not have a phone number for Lori, nor any 
type of social media profiles. Maranda told Daisy she would be leaving Daisy’s 
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phone number with Andrew in case he needed to reach out with help for LP. Daisy 
said she never heard from Andrew at any point.  

Garcia provided me with text messages she received from Maranda before and after 
Lori’s disappearance. The screenshots of text messages are messages received by 
Daisy from Maranda. The conversation was dated March 2. Those messages are 
dictated below:  

“Daisy I need you”- Maranda 

“What’s up?”- Daisy 

“Lori;s dad won’t let me talk to her 

Her dad let her go with my mom 

I explicitly told him not to and he did 

I explained to him why she is an unsafe adult and I have given him alternatives” – 
Maranda 

“What does the paper work say?” – Daisy 

“50/50 but im the custodial parent”- Maranda  

“How long does she have her for?”- Daisy  

Shes been there 10 months I believe”- Maranda 

“No how long does she have Lori for?”- Daisy 

“Brooklyn? Idk I didn’t ask because I was just listening to the details. They’re 
manipulating her and I was just trying to hear what she was told” – Maranda 

“Why did he do that?”- Daisy 

“To spite t Me” – Maranda 

“Because I expressly told him not to on multiple occasions 

They both hate me and are willing to use my child as a pawn”- Maranda 

Maranda then sends Daisy screenshots of messages between Maranda and Andrew.  
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“On the very few occasions that you called to talk to Lori I gave her the phone no 
problems. I do not understand why you choose not to do at least that much for me. 
I’m her mother and I would like to speak to Lori.”- Maranda  

“I also paid child support. Tell me what have you done for the past 10 months 
besides call twice? 

I also never said no. You just don’t call. Stop asking and just call”- Andrew  

“Will do.”- Maranda 

“You wouldn’t even give me her social security number. Stop acting like I have to do 
anything for you. I just do it because I ain’t spiteful like you. But that’s fine because 
from now on everything you won’t help me with, your mom will. Im done going back 
and forth with you. She is extremely happy over here. Don’t make things difficult for 
us.” – Andrew 

“If you involve Brooklyn, expect to have a case opened because I will 100% call CPS 
on you. Brooklyn Paige is an unsafe adult and is to have no contact with Lori. - 
Maranda 

“I’m glad she’s happy, that’s all I’ve ever wanted for her. I want her to be where she 
is happy bu the minute you involve Brooklyn you are putting her in danger and I will 
have to intervene.” – Maranda 

“STOP RUINING YOUR DAUGHTERS LIFE!!!!! SHE DOES NOT WANT TO GO BACK AND 
LIVE WITH YOU!!! OPEN THE CASE BECAUSE SHE IS DOWN HERE IS YOU COULDN’T 
TAKE CARE OF HER AND SHE TOLD YOU FROM HER MOUTH THAT SHE DOES NOT 
FEEL SAFE AROUND YOU. THIS CONVO IS OVER. DO WHAT YOU GOTTA DO *PEACE 
SIGN*”- Andrew 

“Will do. You talk in capital letters like you didn’t rape a 16 year old. But you’re not 
ready to have that conversation”- Maranda  

The conversation then shifts back to Maranda texting with Daisy. Maranda is the 
gray text bubbles and Daisy is the blue text bubbles.  

“Oh I thought maybe he needed help because he had to go out of town for work or 
something…not spite” – Daisy 

“He could have taken her to you though. Or Jessica” - Maranda  
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“There’s people in town that will keep her. But he leaves her alone every night. No 
phone no cameras no nothing And all three of them lie so much They’re poisoning 
her mind. She said I didn’t tell her the truth about Brooklyn manipulating her”- 
Maranda  

“Which I know she can’t understand because she a child”- Maranda 

“Going into a meeting but I will call you when I’m done promise. That a pause for a 
minute. We will talk soon” – Daisy  

Approximately 2 months later, Maranda sends Daisy a picture of LP’s flyer 
disseminated by TPD.  

*Picture of flyer* 

“What can I do? Do you have an idea of where she would be? Call me” – Daisy  

“Thank you for calling, I’m unavailable at this time. Your call will be returned in the 
order in which it was received.” – Maranda  

“Hey sorry I missed your call my phone was upstairs charging and I was downstairs. I 
hope and pray everything is okay. How is Lori?” – Daisy  

“Not sure. No updates” – Maranda  

“I thought it was posted on TPD it was resolved” – Daisy  

This was the end of the text exchange screenshots I received from Daisy. – End of 
Det. Zweydorff’s report.  
 
On 2/7/24, Det. Zweydorff contacted Target  
However, they advised  

 

 
 

 
On 2/8/24, Det. Rabaglia and Det. Taylor traveled to Tampa, Florida to contact 
Maurice Jones. It should again be noted that Jones is an ex-romantic partner/friend 
of Maranda White whom family member say Lori had a good relationship with. 
Jones along with multiple family members of Jones were interviewed at length 



ALL VICTIM INFORMATION IS CONFIDENTIAL 
 

PD305 5/20 
 

which yielded no significant leads to Lori Paige’s location. Furthermore, orders were 
sought to establish communication patterns and location data for Jones during the 
time of Lori Paige’s disappearance and for the times before and after. No significant 
leads developed, and Jones was certainly in Tampa, FL at the time Paige was 
thought to have first gone missing. 
 
On 2/8/24, a large-scale grid search was conducted initially branching out from 
Lori’s address (1229 Continental) by over 50 TPD officers. The span of the area 
covered approximately 5 square miles, which included businesses in the area with 
active video surveillance, wooded areas, bodies of water and residences. No leads 
were developed from this search.  
 
Canvasses also were conducted with the help of civilian community members and 
thousands of missing person fliers were disseminated throughout the area on 
multiple occasions. Tips generated from these canvasses (whether plausible or not) 
were followed-up with and no significant leads were developed. 
 
On 2/12/24, members of the TPD and four K9 cadaver scent dog teams conducted a 
search of the area from behind the residence to San Louis Park, including from West 
Tennessee Street to the west entrance of San Luis Park with negative results.  There 
was one area a dog showed “interest in” but did not alert. This location was by the 
bridge of the lake at San Louis Park near an area with large palm trees and turtles 
approx. one quarter of the way down the bridge if you are coming from the 
bathroom area. The area was checked due to the low water and being able to walk 
around the area, but it was met with negative results.  
 
On 2/13/24, the Leon County Sherriff’s Office Dive Team conducted a search of the 
lake at San Luis Park with negative results.  
 
On 2/14/24, TPD had a report of a kidnapped juvenile (black female) who reported 
to a friend via social media that she was abducted by a male in a vehicle and being 
held in a shed. During the investigation, the juvenile was located that day and it was 
learned she lied and there was no abduction. It was noted during the investigation 
that the juvenile was living two houses down from Brooklyn Paige’s residence at the 
time.  
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On 2/14/24, a nationwide Teletype message was sent with the following: “The 
Tallahassee Police Department has a missing 12-year-old black female with black 
dread lock style hair, brown eyes, approx. 5’0 tall, 120 pounds and a tie dye rainbow 
Jansport backpack. She has been missing since 06/02/2023. We are asking any 
agency that has had contact with, located or has unidentified remains matching the 
above description of Lori Paige since 06/02/2023 please contact them at 850-891-
4200.” 
 
On 2/14/24, Detectives Megna and Roberts traveled to Nashville, TN to contact 
Maranda and Latonya White to further investigate the disappearance of Lori Paige. 
Nashville Police Dept Liaison Detective Keith Sutherland (FBI-TFO) assisted with this 
portion of the investigation: 

Detectives Roberts and Megna arrived in Nashville, TN on the evening of 2/14/24. At 
6:00pm on 2/14/24, Roberts and Megna conducted covert surveillance on the 
residence of Maranda and Latonya White located at 1720 Windover Dr, Nashville, 
TN. Surveillance began during daylight hours (6pm) and concluded after 8:30pm. 
Lori Paige was not seen at the residence.  

On 2/15/24 and after contacting Det Sutherland (Nashville PD), Detectives Roberts, 
Megna and Sutherland traveled to Goodlettsville, TN as it was a suburban town just 
North of Nashville where Lori Paige, Maranda White and Latonya White had resided 
from 2020 through 2023. Lori Paige attended Goodlettsville Middle Preparatory 
School for the 2021-2022 school year. 

On 2/15/24 at 10:05am, Detectives Roberts, Megna and Sutherland arrived at 
Goodlettsville Middle Prep and contacted principal Dr. Michelle Demps. Dr. Demps 
provided information to detectives which included grades, attendance records and 
behavior records for Lori Paige while she attended school there. Dr. Demps also 
confirmed that students would have only been physically attending school in the 
latter half of the year due to COVID-19 protocol. Dr. Demps said Lori Paige rarely 
missed school and often made the Honor Roll for high grades (A’s and B’s). 
According to behavior records for Paige, it appeared as though there was an 
instance where Paige became enraged and began throwing writing utensils about 
the classroom in an apparent tantrum. Paige was referred to a school counselor (Dr. 
Webber) and ultimately referred to a School Board certified social worker. Dr. 
Demps provided contact information for Lisa Britt, the social worker from the School 
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Board assigned to Lori Paige. Contact was not made with Dr. Webber or previous 
teachers of Paige due to them having illness related absences at the time detectives 
were in Goodlettsville.  

On 2/16/24 at 2:30pm, Lisa Britt arrived at the FBI Field Office in Nashville, TN to be 
interviewed by detectives. Britt also brought case notes from her sessions with Lori 
Paige as a reference. Britt explained several sessions with Paige during the last few 
months of the 2021-2022 school year. Some of the sessions included surveys and 
exercises to gauge Paige’s perception of herself and her ability to cope with stress. 
Some of the exercises included identifying personality traits and common feelings 
for Paige. A consistency throughout the interview with Britt established that Paige 
was likely suffering from depression and had feelings of inadequacy. There was a 
note that indicated that Lori Paige was pondering what would happen if she died.  

In an exercise where Britt provided positive and negative descriptors of personality 
traits or feelings, Paige often applied negative feelings and attributes toward herself 
and those of a positive nature outside of herself. Paige described herself in this 
exercise as “evil”, “disrespectful”, “lazy”, and “hateful”. Some of the negative 
descriptors were later attributed to Paige’s mother referring to Paige as these 
things. It also appeared that Paige is obsessed with “Anime” according to Britt. Britt 
stated she spoke often about it and notes indicated her wishes to “watch all the 
anime in the world”. 

Lisa Britt confirmed Paige was hospitalized at Vanderbilt University Hospital for a 
behavior-related issue, but this information was provided by Maranda White. The 
information Britt held related to Paige’s attempts to end her own life was provided 
by Latonya and Maranda White to Britt. Records from Vanderbilt University Hospital 
have been requested and are pending receipt at this time.  

On 2/15/24 at approximately 11:50am, Detectives Roberts, Megna and Sutherland 
arrived at 7303 Preston Run in Goodlettsville, TN which is a previous residence of 
Maranda White, Latonya White, and Lori Paige while Paige attended school at 
Goodlettsville Middle Prep. Preston Run is a gated apartment complex and each 
apartment is an individually numbered address on Preston Run. Apartment complex 
management provided contact information for those tenants having lived in and 
around 7303 at the time Maranda White, Latonya White and Lori Paige lived there. 
None of the tenants remembered any disturbances or issues related to 7303. Of the 
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tenants who did have occasion to interact with the White’s or Paige, the interaction 
was minimal as a cordial passing between apartments. The complex management 
did confirm a late history for the White’s tenancy included non-payment of rent and 
a termination of the lease agreement in January of 2023.  

On 2/15/24 at 5:30pm, Detectives Roberts, Megna and Sutherland arrived at the 
home of Latonya White and Maranda White. Contact with them was made with the 
assistance of Nashville PD patrol officers as well. The intention of the contact with 
the White’s was to obtain a buccal standard from Maranda White for comparison to 
Lori Paige and entry into the CODIS system should a genealogical DNA comparison 
be needed. Maranda White had been reluctant to provide this sample up until this 
date. Her reluctance, as she expressed later, was due to her distrust for how this 
case was being investigated.  

The second purpose for the contact with Maranda White was to obtain her cell 
phone which was known to contain text messages and phone calls between her and 
Lori Paige as well as content of messages and phone calls between her and Andrew 
Wiley (Lori’s father). Maranda White had also expressed in a previous phone 
interview that her and Wiley had not gotten along, and that Maranda White felt that 
communication between her and Lori Paige was purposefully being thwarted by 
Wiley. There was also a video which Maranda White stated she had captured by her 
cell phone that documented and interaction between her, Lori Paige and Andrew 
Wiley on 5/25/23 after she traveled to Tallahassee, FL to confront Paige and Wiley 
at Wiley’s residence (1229 Continental Ave). A search warrant for Maranda White’s 
cell phone had been prepared with the assistance of Nashville PD but was ultimately 
returned as unserved due to Maranda White’s cooperation during contact with her 
on 2/15/24. Maranda White and Latonya White also provided statements during 
this contact. Both statements were captured on body worn camera by Detectives 
Megna (Maranda White) and Roberts (Latonya White). 

According to Maranda White, she gave birth to Lori Paige when she was only 17 
years old. White and Andrew Wiley never had a lasting relationship, and their only 
connection was Lori Paige. Maranda White stated that any contact with Wiley was 
only for the purposes of custody and care for Lori Paige. Maranda White also 

 
 White detailed a few instances of 
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 and an instance where she was kicked out of 
Brooklyn Paige’s home in Tallahassee, FL resulting in her being homeless while still 
having custody of a then 1-year-old Lori Paige. 

Maranda White stated that when Lori Paige was approximately 4 years old, she was 
placed in Andrew Wiley’s custody  

 This was after White’s grandfather had traveled to 
Tampa, FL to take custody of Lori Paige due to Lori having been removed from the 
care of Maranda White and due to Maranda White having a mandatory mental 
health evaluation. At the time, Brooklyn Paige had custody of Lori Paige, but moved 
out of the State of Florida and could no longer care for Lori Paige.  

 
 

 
 

 
 

From the time Lori Paige was approximately 4 
years old until she was able to attend elementary school, Lori Paige was living in 
Miami, FL with Andrew Wiley, and Wiley’s family. Custody of Lori Paige was 
ultimately given back to Maranda White before White moved to Nashville, TN. 
While in Nashville, TN, Lori Paige attended 3 different elementary schools in the 
area while living with Maranda White and Latonya White. During school breaks for 
winter and summer, Lori Paige would live with Andrew Wiley in Miami, FL and then 
later in Tallahassee, FL. 

According to Maranda White, Lori Paige was transferred to the care of Andrew 
Wiley in the summer of 2022 with the intent of her returning to Nashville, TN for the 
2022-2023 school year. In Late summer of 2022, Maranda White claimed that her 
financial assistance for school was withheld, leaving her and Latonya White 
struggling financially. Maranda White claimed that due to this, she was unable to 
afford her residential rent payments and feared Lori Paige would undergo stress 
over Maranda White and Latonya White being evicted from their apartment. 
Maranda White claimed that for this reason, she relinquished custody of Lori Paige 
to Andrew Wiley just before the 2022-2023 school year. She claimed to have 
provided all the information for Paige’s enrollment into school in Tallahassee, FL to 
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Antwan Wiley (Andrew Wiley’s brother) due to her poor relationship with Andrew 
Wiley. This contradicted the complex management’s information that the White’s 
lease was terminated in January of 2023. It also contradicted statements from 
Andrew Wiley where he claimed that Maranda White abruptly chose not to return 
to Tallahassee, Fl to retrieve Lori Paige due to Paige’s unruly behavior. Maranda 
White claimed that before her decision to place Lori Paige with Andrew Wiley, she 
sought out her ex-boyfriend, Maurice Jones, to care for Paige but he refused.  

The statement provided by Latonya White corroborated that of Maranda White. 
 
 

 
 

  

Both Latonya and Maranda White were asked about their whereabouts in and 
around the days of Lori Paige being reported missing on 6/3/23. Both claimed to 
have been in Nashville, TN and denied coming to Florida to retrieve Paige. Both 
denied hiding Lori Paige from Wiley or authorities and stated that they do not know 
where Lori Paige is. Historical location data from their cell phones corroborates this 
as well as location data from their vehicle information (2019 Hyundai Santa Fe TN-
BDL4450 and Honda CRV SUV TN-BLS6576). There was no indication that Lori Paige 
was living in the home of Latonya White and Maranda White at the time of contact 
on 2/15/24. 

Maranda White provided a buccal sample when requested which was impounded as 
evidence in this case. Maranda White allowed detectives to search her iPad device, 
which was synced and mirrored to her cell phone. White requested to keep her 
phone due to needing it for school and work purposes. Maranda White provided the 
passcode for the iPad device and consented to the extraction of all data linked to 
her accounts. This included the text conversations between her, Lori Paige and 
Andrew Wiley along with the video she took of her interaction with them on 
5/25/23. Nashville PD and the local Nashville FBI office assisted in the extraction of 
data from White’s iPad. The iPad was subsequently returned to White once the data 
was extracted. All pertinent text messages and videos have been uploaded as 
evidence in this case. During the reviewing of the video captured by Maranda White 
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on 5/25/23, Lori Paige appears to not wish any contact with Maranda White and is 
apparently angry with Maranda White’s lack of interest in her. Andrew Wiley allows 
Maranda White to have contact with Paige unfettered but Paige is reluctant and 
claims she is happy living with her father. See video for context. 

A historical survey of calls for service for residences related to the White’s as well as 
any calls for service related to the White’s and Lori Paige was conducted for the 
Nashville, TN area and with the assistance of Nashville PD. Only one documented 
incident was located 

 During this incident, Lori Paige was reported to have run away by Maranda 
White while they lived at 1004 Sunset Cir in Nashville, TN. Lori Paige,  

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

On 2/20/24, billboards were put up by the FBI/TPD requesting information about 
Lori and that information leading to her recovery would result in a $15,000 reward.  

On 2/20/24, over 100 officers with TPD conducted another grid search of San Luis 
Park but was met with negative results. 

A search warrant was obtained for historical records for Andrew Wiley phone 
number used during the time frame from before Lori went missing to October 2023. 
Phone records showed the following of note results: 

On 6/2/23 from 12:20 AM to 9:30 AM, the handset (cellphone location) showed 
consistent with Wiley’s residence. However, LPR showed Wiley’s vehicle (white 
Dodge Charger FL Tag # CNXP53) southbound at the intersection of I-10 and North 
Monroe at 8:28 AM. 
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o Just before 9:30am his handset departs, moving east (maybe Alabama 
St), and then south and back to the area of the residence (or south of it) 
around 9:40am. 

o It immediately departs this area, moving east (maybe Tennessee St), 
north (maybe Magnolia), back west (7th), north (maybe Monroe) and 
then back to the residence by 10:14am. This is consistent with a LPR hit 
on 7th Avenue at 9:57am.  

o There may have been a stop in the N. Monroe/John Knox area for a few 
minutes. 

o A call is placed to Priceline at 2:56 PM (877-477-5807). 

o The handset departs the area of the residence just after 4pm for the 
trip to JAX. 

o The handset arrives in the area by 6:59pm and then departs around 
7:20pm 

o The handset appears to take I10 to I95 on the way over and then I295 
to I10 on the way back. 

o The handset returns the area of his residence around 9:45pm 

o The handset then departs around 10:45pm and travels to work 
consistent with taking I10. 

- On 6/3/23 the handset events starting 12:21am consistent with the area of 
his work. 

o It appears between 8:21am and 8:37am the handset departs work.  He 
would be consistent with the Monticello area for the 8:37am event.   

o No additional events until just after 11:00am, which are then consistent 
with the residence. 

o Handset remains in this area until approximately 12:18pm when it 
departs traveling north.   
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o It arrives in the Lake Jackson area around 12:30pm and remains until 
approximately 3:30pm 

o It then travels back to the area consistent with his residence and 
remains through end of day.   

On 2/19/24, Detective Megna contacted Andrew Wiley by phone. Wiley agreed to 
meet at TPD at 9:00am on 2/20/24 for an interview. Although the purpose for the 
interview was not shared with Andrew Wiley, detectives had learned of historical 
cell phone location data for Wiley that included travel to Jacksonville, Fl in the hours 
before Lori Paige was reported to have gone missing. It was also reported to 
detectives that Wiley had called in sick to work on two days (5/27/23 and 5/29/23). 
Wiley is the only person reported to have had contact with Lori Paige between 
5/25/23 (at approximately 8pm) to the time she was reported missing. 

By 2/20/24 at 9:00am, Andrew Wiley had not arrived at TPD for interview and was 
not responding to attempts at contact by detectives. Contact was made with 
Brooklyn Paige at her residence, who stated that Wiley had been to her home on 
2/20/24 and expressed his concerns for being treated as a suspect in the 
disappearance of Lori Paige. Detectives then received notice that Wiley would 
appear for his interview at TPD with legal representation. Wiley arrived at TPD at 
approximately 2:30pm on 2/20/24. The interview was audio and video recorded. 

During the interview with Wiley and his attorney, questions regarding Lori Paige’s 
demeanor were readdressed. Wiley conveyed that Paige was happy with him and 
did not wish to return to Nashville with her mother. Wiley was asked about how he 
disciplined Lori Paige when she misbehaved. Wiley stated that he had disciplined 
her with a belt during one occasion and had to physically restrain her when she 
attempted to run away during another incident. Wiley described injuries sustained 
by both he and Paige during the time he had to run after her when she attempted to 
flee the residence while being disciplined. Wiley stated examples of Paige’s 
misbehavior as not immediately returning home after school and lingering with 
classmates in the area when she was supposed to be home. Wiley also gave an 
example that Lori Paige learned to only exude the effort in school required to pass 
and no longer gave her maximum effort in her schooling. For this she was also 
disciplined for her falling grades, at which point Wiley took away a cell phone he had 
purchased for her.  
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Wiley went on to explain that Maranda White’s lack of interest in Lori Paige was 
detrimental to Paige’s well-being and emotional stability. He explained that Paige 
would be doing well emotionally until Maranda White would make contact and send 
Paige into depression.  

When asked about friends Lori Paige had, Wiley was unable to name any and stated 
that she almost never spoke of friends or interests in classmates. Wiley said Lori 
Paige was able to prepare meals for herself and was content watching TV and had 
an affinity for “anime”. Wiley stated that he removed her privileges using electronic 
devices when he caught Paige viewing “anime pornography” on his computer. This 
was consistent with what other family members of Lori Paige had stated about her 
and her obsession with “anime” and instances where Lori Paige was caught 
watching “anime pornography”. 

When asked, Wiley was unable to remember the events of the week leading up to 
when he reported Lori Paige missing on 6/3/23. He seemed to not recall calling in 
sick to work and could not establish a reason for not being at work. When initially 
asked about his travel to Jacksonville, FL during the afternoon of 6/2/23, Wiley 
claimed to not remember this event. When pressed further, Wiley seemed to then 
remember a friend by the name of “Tim Brown” asking him for a ride to the 
Jacksonville airport. He stated Lori Paige refused to go with him as he traveled to 
Jacksonville. Records indicate Wiley did, in fact, travel to Jacksonville airport and 
then return home just before leaving for work on 6/2/23 at 11:00pm. Wiley claimed 
to not have contact information for “Tim Brown” readily available when asked but 
described him as a former college friend and provided a physical description. Wiley 
appeared confused when asked how and in what form he and “Tim Brown” 
arranged the travel to Jacksonville, FL airport (i.e., cell phone communication or 
otherwise).  

Currently, the identity for “Tim Brown” is unconfirmed. Wiley has yet to provide any 
contact information for him. 

Wiley was asked if there were any other devices which Lori Paige had access to in 
his home while she lived with him. Wiley stated that he had several old cell phones 
still in his possession as well as the computer Paige had accessed in the past. Wiley 
at one time stated he would provide these devices but has since changed his mind 
and has not provided them as of this writing, despite advice from counsel. 



ALL VICTIM INFORMATION IS CONFIDENTIAL 
 

PD305 5/20 
 

On 2/23/24 at approximately 2:30pm, Det. Megna contacted Antwan Wiley to 
provide 100 additional Missing Persons fliers of Lori Paige. During my contact with 
Antwan Wiley, we discussed several recent efforts made by detectives in this case 
and updated him with the current information about the case. Det. Megna also 
questioned Antwan Wiley about Lori Paige again and about any insight he has as to 
where she could have gone. During the discussion Antwan Wiley mentioned he had 
taught Lori Paige to swim during the summer of 2022, which contradicted Brooklyn 
Paige (grandmother) and Maranda White statements which suggested Lori Paige 
could not swim. Another inconsistency between Lori Paige’s maternal family and 
Antwan Wiley is her maternal family’s claim that Lori Paige was afraid of the dark. 
According to Antwan Wiley, Lori Paige was in no way afraid of the dark or scared to 
be outside in the dark.  

Antwan Wiley could not remember any friends of Andrew that were named “Tim”. 
Antwan went on to say that during Lori Paige’s time at his home, he too had caught 
her viewing “anime pornography”. It was only then that Antwan Wiley had learned 
from his brother that this was a reoccurring issue.  

Consistent throughout interviews with Maranda White, Latonya White, Antwan 
Wiley, and Brooklyn Paige is that none feel Andrew Wiley would cause any harm to 
Lori Paige intentionally and all believe Lori Paige to have run away from Andrew 
Wiley’s residence while he was working. 

On 2/26/24, Det. Megna and Det. Childers contacted Symone Robinson via phone. 
Symone advised Lori and her sister (Amya) would use her (Symone’s) laptop to play 
Roblox together. Symone advised the information had since been removed from 
laptop when she had to reset it. She noted that this was the only thing Lori used on 
her computer and that Lori did not use it unsupervised. Lori also spent the night at 
Symone’s mother's house a few times and that her mother (Leshawnte Addison) 
would take Lori and Amya out sometimes. Lori was reportedly very well behaved 
and there were no issues. Symone advised that she was in military training during 
the time frame Lori disappeared.  Symone remembered Andrew calling her after 
Maranda showed up announced to his residence (5/25/24). This led to her and 
Andrew arguing and eventually hanging up. They then spoke to each other the next 
morning. Sometime after that, the military took Symone’s phone due to her being in 
a training environment. She did not get the phone back until sometime in mid-June 
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which is when she learned of Lori’s disappearance. Symone noted that Andrew was 
feeling frustrated with the case because he felt as if he was being suspected of 
something. When asked, Symone did note that she knew Andrew knew someone 
named Tim but was not aware of him going to Jacksonville. 

Upon a review of Andrew Wiley’s phone records, it was learned that he had only 
been in contact with one person with the listed name of “Tim”. This person was 
identified as Tim Costume with phone number 305-790-2373. 

On 2/26/24, Det. Megna and Det. Childers contacted Tim Costume (305-790-2373) 
via phone. Costume stated that he had known Andrew since approx. 2009 when 
they attended school together. When asked the nature of their relationship he 
advised they were friends. Costume advised he had been to Tallahassee a few times 
in the last year but could not be sure of specific dates. He believed one of those 
times could have been in the summer, around June or May. Costume stated he 
always drives to Tallahassee. When asked, he advised he had never flown out of 
Jacksonville airport. He stated the last time he saw Andrew was in October but that 
he has never met Lori. He did not talk to Andrew about the subject of Lori’s 
disappearance because it would upset Andrew. He stated that he and Andrew did 
not talk everyday but occasionally talked. This contradicts phone records for Wiley 
which indicate he and Costume speak by text or phone call daily and, during some 
conversations, for hours at a time.  

On 2/27/24 at 3:00pm, a probable cause for the purpose of serving a search warrant 
to Wiley’s residence at 2025 E Pinetree Blvd Apt 4A, Thomasville, GA was provided 
to Sgt Joshua Smith and Inv Jeremy Crosby of the Thomas County Sheriff’s Office by 
Detective Jerry Megna of Tallahassee PD. The search warrant was drafted and 
signed by a Thomas County Georgia judge on 2/27/24. 

On 2/28/24, Detectives with TPD and FDLE responded to 1051 Big Joe Road, 
Monticello FL, Jefferson Correctional Facility and seized Andrew’s vehicle in 
conjunction with a search warrant. At the same time, Detectives with TPD and 
Thomasville Police Department served a search warrant on Andrew’s residence. it 
should be noted the search warrant served to the residence was obtained by the 
Thomasville Police Department for jurisdiction arrangements.  

While seizing the vehicle, Andrew laughed and stated, “do your thing” and “okie 
dokie” while Det. Megna explained to him the reasoning behind the search warrant 
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and the reasoning for wanting his old phones. Andrew asked to call his brother and 
was given his phone out of his car to do so. Andrew then left the scene in an 
unknown co-worker's car. Andrew’s vehicle, white Dodge Charger FL Tag #CNXP53, 
was towed to Parkway Towing (252 Ross Road) for processing by TPD Forensics.  

On 2/28/24 at 9:15am, members of the Tallahassee Police Dept with the assistance 
of Thomas County Sheriff’s Office served the above search warrant on the residence 
of Andrew Wiley at 2025 E Pinetree Blvd Apt 4a in Thomasville, GA.  The following 
items, along with photographs of the search warrant service, were collected: 

1. 1 Waycom brand drawing pad/computer mouse 

2. 1 Florida Department of Corrections notebook 

3. 1 book with written notes 

4. 1 green Five Star brand notebook 

5. 1 small Florida Department of Corrections notebook 

6. Torn papers from trashcan 

7. 3 shopping bags which contained the pieces of a disassembled cell phone 

8. 1 silver iPhone IMEID# 356594080767546 

9. 1 red Pen & Gear brand notebook 

10. 1 black Pen & Gear brand notebook 

11. 1 ARRIS instructional manual 

12. 1 Blue Sky brand planning calender 

13. 1 black 5 subject notebook 

14. 1 Dell brand charging cable 

15. 1 gray iPhone (had been factory reset) 

16. 1 green iPhone (had been factory reset) 

17. 1 black Pen & Gear brand notebook 

18. 1 ONN brand 16GB hard drive 
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19. 1 Dell laptop computer Serial# DWT9MQ2 

20. 1 Blu brand Trac Phone 

 

It appeared based on dismantled, and factory reset devices that Andrew Wiley 
attempted to conceal data stored on these devices. It was also learned that the 
computer seized may have been one which Wiley recently purchased and was one 
that replaced a computer recently in his home to thwart detectives from examining 
the data of his previous computer. The previous computer was not located.  

When Andrew arrived on scene to his residence, Detectives explained to him the 
search warrant and stood outside with him until the completion of the search 
warrant. Andrew stated, “They done took my baby”, referring to his car that was 
seized. He also stated, “This is great, I love it”. Andrew was again laughing. It was 
explained to Andrew that the search warrant was in reference to Lori’s case.  

Upon execution of the vehicle search warrant, the following items were seized: 

- Firearm – Ruger SR 45 – Serial Number 380-76528  
- Firearm Magazine – Ruger SR 45 – nine rounds in the magazine/ one round in 

chamber of firearm 
- Ziploc bag containing fifteen .45 Winchester ammo rounds and one 9MM 

ammo round. 
o It should be noted that Andrew Wiley’s correction name tag was in the 

bag with the ammo. The name tag was removed and left with the 
vehicle.  

- 3 paper maps of San Luis Park 
- Car cleaning fluid  
- Cleaning brush 
- Blue journal 
- Swabbing 
- Passenger car seat upholstery  
- Cut out from carpet. 

A copy of the search warrant and return were left in the vehicle. I also noted in the 
vehicle was a receipt for a computer from Goodwill (2734 Capital Circle) on 2/27/24 
and Andrew’s US passport which was issued August 17, 2023. A check of Goodwill 
was later conducted, and they advised they do not keep track of who drops of 
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computers and that they wipe all hard drives when an item is received. Goodwill 
provided the video showing Andrew purchasing the new computer. When he is seen 
entering the store there is no computer with him.  

The firearm and ammo were stored for safekeeping (per TPD policy). The maps were 
initially seized as evidence however it was learned the paper had a TPD’s Sgt. Todd's 
phone number listed on the paper and these were given out during a canvass. 
However, Andrew was never a part of the canvass and given these later by someone. 
There was also approx. 20 of Lori’s missing person flyers with the maps under the 
passenger car seat. The car cleaning fluid was an almost full bottle, but the cleaning 
description noted that it could clean up blood.  

On 2/28/24, Andrew Wiley’s vehicle was processed for evidence, to include a search 
for biological evidence related to the investigation into the probable death of Lori 
Paige by Wiley’s hand. When the vehicle was processed, it was noted that floormats 
normally present and typically provided with a vehicle were absent. A bottle of 
cleaning spray was also discovered and had a label affixed which touted its ability to 
specifically clean or remove blood. When a bioluminescent spray which reacts to the 
presence of blood was applied to the interior of the vehicle, there was a visible 
reaction to places on the front passenger carpet and the front passenger door (to 
include the areas of the lower interior door and door jamb). The carpet was 
removed from the vehicle and sent to FDLE crime lab for processing. Along with the 
carpet sample, buccal standards from Maranda White and Andrew Wiley were sent 
to FDLE. Blood from Lori Paige was confirmed to be present in the carpet. 

Det. Megna and I spoke with Captain Robison (Andrew’s Supervisor) while at 
Jefferson Correctional Institute. Capt. Robison advised she had been Andrew’s 
supervisor for approx. one year but was unaware until recently that Andrew had a 
daughter at all. He has never spoke about her, her disappearance, needing to change 
schedules or anything else for childcare arrangements. She stated Andrew rarely 
ever calls out sick and had no work-related injuries she was aware of.  Captain 
Robison advised Andrew mostly keeps to himself and only knew that he used to date 
another previous employee (Symone Robinson). She had no other information to 
provide and did not note any changes in his behavior.  

On 2/29/24, Brooklyn Paige was updated about the case status, steps being taken, 
exhaustion of leads and explained limited information about Andrew’s 
behavior/cooperation. Brooklyn was surprised and did not understand why Andrew 
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would be acting this way. I advised Brooklyn to continue reporting any suspicious 
activity and continue contact with me.  
 
On 3/4/24, it was discovered that Andrew Wiley had a previous  

Wiley had previously  
(also listed names ). During the incident, argued 
with Andrew about his faults as a parent.  stated she tossed a parenting book 
to Andrew. A fight ensued and Janie stated Andrew threw her down multiple times, 
punched her in the chest, and strangled her. She stated that while she was on her 
back, he held her arm down with one hand and strangled her with the other. She 
stated she could not breathe but did not lose consciousness. She stated Andrew 
continued to strangle her until her 10-year-old son came in with a frying pan and 
told Andrew to get off her, which she did. Andrew stated the book was thrown at 
him and that  attacked him. He stated he grabbed her by the shoulders and 
when she would not stop hitting him, he pulled  to the floor and got on top of 
her. He stated that he kept a hold on her shoulders, bit denied ever grabbing her 
throat. Andrew stated that she continued trying to hit and kick him until her son 
cam in holding a frying pan.  told him to get of , which he did. Both of 

 children (10 and 12 years old at the time) witnessed the event and hit 
Andrew to get him off her. No arrest was made at the time due to the conflicting 
statements and injuries that could be consistent with both versions of events.  
 
Detectives spoke with  at length via phone. In summary, advised 
the following: She met Andrew when he was in the Army stationed in Colorado. 
They had a short relationship  

 The relationship quickly 
went from sweet/charismatic to sour/violent. stated Andrew had a drinking 
problem and was violent toward her. She briefly spoke about the above 
documented  and remembered her son hitting him with a 
pan. She stated she did not let her children around him without supervision because 

 She stated he was never violent with them but 
again pointed out her was not around them long/often. Within a few months they 
parted ways when she reported him to the ARMY  She had not 
spoken to him for many years after that. She noted that Andrew became very 
violent and hostile when drinking and that he had thrown rocks through her 
window.  
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On 3/7/24, a subpoena was sent to Priceline regarding information for Andrew and 
Tim Costume. This was in relation to a phone call placed by Andrew Wiley to 
Priceline on 6/2/23 at approximately 2:56 PM for 55 seconds. On 3/14/24, results 
from the subpoena showed no activity for Tim Costume. However, it did show that 
Andrew Wiley purchased a one-way airline ticket for himself on 6/2/23 at 3:30 PM 
from Jacksonville, FL (JAX) to San Juan, Puerto Rico (SJU) via Delta Airlines.  The 
flight time was for 6/3/23 1:21 PM with arrival in Puerto Rico at 10:32 PM (layover 
in Atlanta). The confirmation number for the airline was HNG7ML. The IP address 
associated to the transaction was 98.230.0.81 which returns to a Comcast customer 
in Tallahassee, FL.  The subscriber information for the flight showed Andrew Wiley’s 
known information including his address on Continental CT, his phone number at 
the time and email awiley862@gmail.com. Records show he later 
requested a refund which was denied on 6/7/23. The credit card information only 
showed the last four numbers on the card as . I spoke with the record 
provider of Priceline who could not confirm if the 6/7/23 was the same date the 
request for refund was submitted but did show that is when it was denied. Priceline 
sent two versions of the results to clarify this information. This is the only 
information Priceline had and they advised any other information would have to be 
sought through Delta Airlines.  
 
A follow-up subpoena was conducted with Delta which did not yield any differing or 
new information with exception to the possible cost of the ticket as $150.70. Delta 
also did not have any listed information for Tim Costume for the time frame 
requested.  
 
A check of Andrew Wiley’s known banking information/cards at the time (3/14/24) 
did not reveal any corresponding information about the credit card ending in the 
numbers  used to purchase the ticket. Due to Priceline not storing any other 
credit card information, no further follow-up can be conducted at this time. Phone 
records show that Andrew was in Tallahassee at the time of the call to Priceline and 
online booking confirmation, however approx. 30 mins after the flight was booked, 
he drove directly to Jacksonville Airport.  
 
The FBI confirmed that Andrew only obtained a passport in August 2023 and not 
had one prior. He also had no history of international travel. It should also be noted 
that a passport is not required to enter Puerto Rico due to it being a US Territory.  
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Based on his behavior as it is unreasonable that a single parent who was scheduled 
to work on the night of 6/2/23 would drive to Jacksonville airport right after 
scheduling a one-way flight out of the country from said airport. Though the flight 
was scheduled for 6/3/23, his actions were out of character and suspicious 
considering he lied about the trip's intentions to police as well. Further, Andrew 
noted he and Lori had no trips planned around that time and no family 
members/friends said they were asked to watch Lori despite extensive interview 
with all. Coupled with the fact that Andrew attempted to destroy/wipe his cellular 
phones, it became readily apparent that he was lying to police surrounding the 
circumstances of Lori’s disappearance.  
 
On 3/13/24, Andrew contacted TPD for an update on his vehicle and the case. I 
advised that TPD would still be holding the vehicle at this time as evidence. I 
informed him that we were still working the tip information that came in from 
billboards.  
 
On 3/18/24, Jacksonville Sheriffs’ Office and Jacksonville Airport advised they had 
no viable leads concerning LPR (license plate reader systems), cameras or 
documented LEO interactions for Andrew Wiley on 6/2/23 or 6/3/23. 
 
On 3/22/24, Antwan Wiley contacted the Tallahassee Police Dept about questions 
about Andrew Wiley having his vehicle returned. During that conversation, Antwan 
Wiley discussed Andrew’s behavior regarding his reluctance to turn over any 
electronic devices to police in reference to locating Lori Paige. When in the past 
Antwan Wiley seemed uncertain as to why Andrew would not cooperate with this 
request, during the phone call with detectives on 3/22/24 he seemed more assured 
that the issue regarding the phones was more akin to Andrew Wiley being 
embarrassed by personal information on the devices rather than attempting to 
conceal criminal activity. When asked to elaborate how he knew this or elaborate on 
the nature of the information, Antwan Wiley would not provide an explanation. 
 
On June 3rd 2023, Lori Paige was reported to have gone missing by her father, 
Andrew Wiley. The initial account of the report made by Wiley is that he left for 
work on or about 10:45pm on June 2nd, 2023 and arrived home to find Lori Paige 
missing at approximately 11:00am on June 3rd, 2023. He stated that it was routine 
for him to work overnight and leave Paige at home during that time. Initially, there 
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were no signs of foul play as the home did not appear to have signs of a struggle 
within. Wiley stated that Paige’s backpack was also missing and told officers he 
believed she had run away as in the prior incident on May 8th, 2023. By November of 
2023, Andrew Wiley had moved out of the home he shared with Lori Paige and 
moved to Thomasville, Ga. He also acquired a new phone number, despite knowing 
Paige was still missing. 

In the previous case (TPD 23-81621) Paige had been missing for only 24hrs and 
when located later at school, informed detectives she had slept at a friend’s 
residence nearby. Until June 3rd, 2024, this was the longest amount of time Lori 
Paige had gone missing. Ten months has elapsed since the time Lori Paige was 
reported missing on June 3rd, 2023. 

As the investigation progressed through the exhaustion of all leads to the 
whereabouts of Lori Paige, it was learned that Paige was troubled with serious 
depression and displayed signs of resentment for her parents, Maranda White, and 
Andrew Wiley. In both households, it appeared she was left alone for hours at a 
time with no supervision and that this occurred from a very young age. There were 
also incidents in Paige’s life o  

  

Paige’s visitation with Andrew Wiley had been limited to times during her school 
breaks as Paige primarily lived in Nashville, TN with her mother, Maranda White. 
During the summer leading up to the 2022-2023 school year, Paige was with Wiley 
in Tallahassee, and it was anticipated she would return to Nashville with her mother 
prior to the start of the school year. White ultimately decided not to return to 
Tallahassee to retrieve Paige and Paige was unexpectedly left in the care of Wiley 
for the upcoming school year. According to Wiley, this led to Paige’s behavior 
worsening as did her bouts of depression.   

Despite issues of emotional neglect, Paige was able to befriend students at Griffin 
Middle School where she attended during the 2022-2023 school year. Students 
close to Paige stated that she rarely spoke about her parents and believed she was 
injured by her father after they observed injuries to Paige. Paige also spoke about 
her father having “beat” her for disciplinary reasons. Some students reported that 
they once observed Wiley striking Paige with a belt as she stood at the bus stop near 
her house for reasons that she did not immediately walk home after exiting the 
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school bus. When Wiley was asked about this, he admitted to “whooping” her with 
a belt but denied that this occurred in public. The date this occurred was not specific 
but believed to have occurred in the timeframe of April 2023 according to 
statements made by Wiley and the students who observed the incident. When 
Wiley was asked about injuries to Paige’s face which were observed by students, 
Wiley stated that this occurred sometime in March or April of 2023 and was the 
result of him having to restrain Paige during her attempt at running away. He said 
both he and Paige fell into a concrete culvert near their home, that he was injured 
during the incident as well, but no medical treatment was sought for either of them. 

Due to the emotional instability that Lori Paige apparently underwent, canvasses 
were conducted in the areas near her home. Wooded areas, bodies of water and 
parks were searched to exhaustion. Canvasses including interviews with known sex 
offenders in the area and area neighbors were conducted without success. Video 
surveillance was sought with no leads developed.  

Attempts to gather location data and phone record data for all subjects close to Lori 
Paige have been exhausted. Phone records and location analysis has been examined 
for any possibility of Paige being alive and hidden by her mother or father and any 
associates of theirs. At this time, Paige is believed to be deceased as there has been 
no sign of life from Lori Paige since May 25th, 2023, where Maranda White videoed a 
hostile interaction between her, Paige and Wiley in Tallahassee at Wiley’s home.  

As the likelihood of Andrew Wiley’s involvement in Lori Paige’s death grew, the 
investigation turned to focus on Andrew Wiley. During questioning of those closest 
to him (brother and girlfriend) it was learned that his relationship was struggling 
with his girlfriend (Symone Robinson) and Andrew Wiley was having difficulty 
parenting Paige as she was becoming more rebellious (per brother, Antwan Wiley). 
Wiley’s brother discussed Wiley wishing to return Paige to her mother in mid-2023 
but was convinced by his brother to keep her in Tallahassee and with him. It was 
also learned that Paige’s maternal grandmother (Brooklyn Paige) would assist Wiley 
with purchasing clothes and caring for Paige. However, Brooklyn Paige informed 
detectives that she felt Andrew Wiley lacked appropriate maturity to parent Lori 
Paige and appeared to struggle with caring for Paige. 

Andrew Wiley had been cooperative with requests up until the point where he was 
asked to come to TPD for an interview. Wiley was told that the interview would 
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consist of discussing updates in the case and information learned from Maranda 
White in Nashville, TN. Wiley agreed to meet the next day at 9:00am (2/20) and 
appeared agreeable to the meeting. 

Wiley had initially agreed to meet with detectives at 9:00am on 2/20/24 but did not 
arrive as scheduled. By 10:00am, Wiley had arrived in the Tallahassee area from 
Thomasville, GA and had not contacted detectives. He arrived at the home of 
Brooklyn Paige and then immediately drove to consult with legal counsel. Wiley’s 
attorney then contacted detectives to arrange an interview for later in the day. 

Wiley and his attorney arrived to TPD at approximately 2:30pm on 2/20/24. During 
the interview, Wiley was asked about travel to Jacksonville, FL on 6/2/23 in the 
hours prior to him having to be at work. Wiley at first denied remembering this 
incident, but then later stated that he drove a subject named “Tim Brown” the 
airport. He claimed this person to be a former college associate and gave a vague 
description of the subject. When asked how he arranged the drive, he claimed there 
was communication through cell phone, but no such activity existed in his phone 
records. Wiley’s description of “Tim Brown” closely resembles a subject named Tim 
Costume, also a former college associate of Wiley. A later interview with Costume 
would reveal that Costume did not travel to Tallahassee to visit Wiley at that time 
and has never flown to or from Tallahassee or Jacksonville. Costume also alleged 
that he has never met Lori Paige and does not often speak with Wiley. Wiley would 
not provide a phone number for “Tim Brown” and claimed it was maintained on a 
different device than his current phone. It is believed that “Tim Brown” is a fictitious 
person meant to hide Wiley’s true motive for travel to the Jacksonville airport on 
6/2/23. Wiley could also not account for two days in which he called out of work 
and gave a reason as being sick for two days between 5/25/23 (last Paige known to 
be alive) and 6/3/23 when Wiley reported Paige missing. 

During the interview, Wiley was asked to provide electronic devices (tablet 
computers, old but still working cell phones, computers) which Lori Paige could have 
accessed to utilize social media or the internet. Wiley was apprehensive about 
turning over these items and repeatedly asked why we would need them. After 
explaining that she could have used these devices to initiate contact with those 
seeking to do her harm and may have formed new accounts for social media, he and 
his attorney seemed agreeable to the reasonableness of the request. Wiley then 



ALL VICTIM INFORMATION IS CONFIDENTIAL 
 

PD305 5/20 
 

promised to provide the devices and attempt to provide passcodes for the devices. 
Wiley never provided the devices or a phone number for “Tim Brown” in the days 
after the request from detectives. 

On 2/28/24 A search warrant was served on Wiley’s home for the above sought 
devices. Wiley’s vehicle was also seized due the suspicion that Wiley was attempting 
to hide his motives for travel to Jacksonville, FL and conceal devices in his vehicle 
being sought by law enforcement. It was learned that Wiley destroyed the devices in 
his home and rendered the data from them unattainable. He had also removed a 
computer from his home and replaced it with a newer computer between the time 
of his interview on 2/20/24 and the service of the search warrant to his home. Wiley 
refused to answer any questions regarding his efforts to destroy evidence which 
could potentially lead to finding his missing daughter. When Wiley’s brother, 
Antwan, was informed about his behavior, he too seemed confused about Wiley’s 
motive for keeping potentially helpful information from detectives. 

Further review of Andrew Wiley’s phone records revealed that Wiley contacted 
Priceline.com, a travel booking website for purchasing hotel stays, airline tickets and 
rental vehicles. The call was placed to Priceline.com on 6/2/23 while Wiley traveled 
to Jacksonville, Fl airport. It was determined through subpoena that Wiley 
purchased a one-way ticket to Puerto Rico in his own name for departure on 6/3/23. 
Wiley never boarded the flight and appeared to request a refund for the purchase. 
He later went to work at 11:00pm and reported Paige missing the next day. He did 
not make an attempt to notify his place of employment prior to his travel to 
Jacksonville, FL seemingly making this endeavor a hasteful attempt to leave the 
continental United States. This is the same travel to Jacksonville, FL where Wiley 
claimed to have taken “Tim Brown” to the airport. Approximately 60 days later, 
Wiley received a passport from the US State Department and had never applied for 
a passport in the past. Wiley omitted and lied about his intentions for travel to 
Jacksonville, FL.  

On 3/27/24, a search warrant for Tim Costume’s historical phone records was 
submitted to confirm/disprove Andrews’ alibi during the time he last saw Lori alive 
on 6/2/23.  On 4/4/24, the records returned which showed Costume was not in 
Tallahassee during June 2023. Costume only traveled to Tallahassee on 10/26/23 
through 10/29/23. Records did not show him travelling to Thomasville, GA or 
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Jacksonville, FL during that time. Costume and Andrew did communicate with each 
other on 5/28/23 for over 30 minutes and that Andrew called him on 5/29/23 (no 
answer). They did not speak again until 6/11/2023 when they spoke for 30 minutes. 

On 4/8/24, Brooklyn Paige requested to come to TPD to contact Nancy Grace. 
Brooklyn explained she had just located a message from 2/7/24 from where the 
network tried to reach out to her. Brooklyn wished to request assistance in 
contacting them from a different number than her own because she did not want 
her information shared but did want to ask them to bring attention to Lori’s case. 
Detectives assisted Brooklyn in this, and she contacted one of the employees, 
explaining that she did not wish to make a statement but did want them to spread 
Lori’s case information to the public. She also provided them Andrew’s number 
because she had recently talked to him, and he agreed to speak with the show as 
well.  

Detectives then spoke with Brooklyn about her conversations with Andrew. 
Brooklyn expressed that Andrew did not seem concerned still and told her that he 
had been staying at his house in case police returned and that he was on 
administrative leave from his work. Brooklyn stated that on the date Detectives 
visited her and Andrew came to the police station for an interview (2/20/24), he 
first came to her house (already known). She stated he told her that he was coming 
to town for a meeting at 10:00 AM with a lawyer but came earlier to look for Lori 
but couldn’t provide where he was looking. This was of note because Andrew had 
agreed to an interview with Det. Megna and I on 2/20/24 at 9:00 AM which he did 
not show and clearly had no intention of doing so at that time, therefore 
intentionally misleading police. He also would not respond to calls or texts from Det. 
Megna to see if he needed to reschedule. 
 
Brooklyn agreed to a control call with Andrew. Andrew answered the phone and 
they spoke for a lengthy period. No new case information was learned however the 
following topics stood out as they spoke, which are as follows: 

- Lori’s birthday coming up: Brooklyn asked Andrew what he was planning to 
do for Lori’s upcoming birthday which was only a few days away. Andrew 
would often redirect the question or seem as if he had not given it any 
thought. When she asked if they could do something at his apartment for her 
in her “new bedroom” such as lighting a candle, Andrew would change the 
subject. Brooklyn talked about getting something for Lori’s birthday even 
though she was not home but what asked if he got her anything, Andrew said 
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he thought about it but could not actually name anything. He talked about a 
microphone at some point for videos that Lori could make but noted she 
never posted any. He did say Lori only used her school computer and was not 
allowed to use his.  

- Photos of Lori: Prior to the phone call, Detectives showed Brooklyn the two 
photos shown to Andrew at the beginning of the investigation by Det. Drake. 
Both times Andrew identified the girls as Lori. The photos were shown to 
Brooklyn, but she stated they were clearly not Lori which Detectives had 
already determined. These photos were impounded as evidence. Brooklyn 
brought up the recently viral photo believed to be of Lori (girl wearing a pink 
shirt/Broward County) and noted that Andrew had stated he got a call about 
it from Virginia. Andrew did note the girl was not Lori upon seeing the photo.  

- Looking for Lori: When Brooklyn would ask him what he was doing about 
looking for Lori, he stated he did not like social media and was only speaking 
to police and his family about it. This seemed odd as Andrew was not talking 
to police and rarely if at all reached out in the investigation. He would often 
reach out about his vehicle after it was seized but not much about looking for 
Lori or the steps taken in her search. His family members except for Antwan’s 
also noted he did not speak about Lori’s case much. He also said he was 
looking for her on the internet but could not advise how he was doing so. He 
did state that he was trying to see what people were saying about him on the 
internet. 

- Phones/Why he was a suspect: When Brooklyn would ask him why police 
would think he was a suspect or lying to them, Andrew would state that it was 
only because he was the last person to see him. Brooklyn would bring up 
phones that the police wanted to look at, but Andrew changed the subject 
and did not provide a response to the specific question. 

- If something happened to Lori: Brooklyn asked Andrew (not prompted) if 
something happened to Lori and that if someone was responsible for hurting 
her, what he thinks should happen to them. Andrew did not seem phased and 
danced around the answer like he couldn’t provide one. Brooklyn became 
upset by this and even responded that she would hurt the person responsible 
for hurting Lori (which a normal response by parents who think someone hurt 
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their child). Andrew stated he wouldn’t say any statements like that on the 
phone and indicated in case police were listening.  

- Time frame: Andrew referred to Lori being missing during the call but kept 
changing how long she had been missing from 10 months to 11 months to 12 
months.  

 
The overtone of the call with Andrew and Brooklyn seemed to be that Andrew did 
not show much emotion or care about Lori being gone and almost seemed as if he 
was not planning on her being located. However, he did make statements about 
going to therapy and having mental health struggles in the case and not wanting to 
show them including references to suicide. He did not make any statements about 
being suicidal at the time. After the call concluded, Brooklyn was visibly upset and 
did not believe Andrews statements. Brooklyn advised she was having feelings of 
wanting to hurt the person responsible if Lori was hurt or murdered but this was a 
normal reaction when a grandparent believes their grandchild is hurt/murdered. 
Detectives spoke with her to calm her down and reassure her of the investigative 
steps taken and this was in the hands of LEO. Brooklyn stated she understood.  
 
On 4/10/24, a search warrant was submitted to Verizon for text message content 
for Andrew Wiley. There was no indication of discussion about Lori Paige. 
 
It was learned that the debit/credit card ending in  used to purchase 
Andrew’s airline ticket on 6/2/23 was a Wells Fargo account in Andrew’s name. A 
subpoena of the account was conducted and showed a $30.00 purchase to Patient 
First was authored on 5/31/24. On 6/1/24 a purchase was also authorized to a 
Publix Pharmacy for $42.95. Publix provided the receipt information for the 
purchase on 6/1/24 at 1415 (presumably 2:15 PM) was for “My Way 1.5 MG 
Tablet”. A brief search showed My Way is a medicine to reduce chance of pregnancy 
after unprotected sex (common brand known for this is Plan B). The description of 
the medicine advised “take as soon as possible within 72 hours after unprotected 
sex. The sooner you take it the better it will work.” And “if you vomit within 2 hours 
after taking the medication, call a healthcare professional to find out if you should 
repeat the dose.”. Wiley’s girlfriend (currently and reportedly during the time frame 
Lori went missing) is Symone Robinson. Robinson has been spoken to by Detectives 
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and advised she was in training with the National Guard during the time frame Lori 
was missing therefore the medicine likely would not have been for her.  

Purchases authorized on 6/2/23 included Whistle Express (local car wash with 
multiple locations) for $21.50, Love’s #828 (gas station with multiple locations) in 
Jacksonville, FL for 20.06 and Delta airlines for $247.15. Wiley also transferred 
$825.00 from his savings account to his checking account. That same day he 
transferred $500.00 back. 

On 4/17/24, ARMY CID confirmed (via phone and documentation) Symone’s 
whereabouts during Lori’s disappearance and advised she had orders in Fort Polk, 
Louisiana from 5/20/24 to June 17/2024. 

On 4/17/24, search warrants were conducted to Patient’s First for Andrew and Lori’s 
medical information. I received the results on 4/18/24 which showed there were no 
records for Lori. The records did show the following information for Andrew: 
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On 4/19/24, a search warrants were provided to Planned Parenthood for Lori’s 
medical information. Due to Lori’s age and the rights of protection Planned 
Parenthood provides, there is a reasonable belief she could have been 
seen/received treatment at Planned Parenthood. On 4/29/24, I received the results 
which showed there were no records, reports, notes, charts, or analysis reports for 
Lori.  

On 4/19/24, a check was conducted  
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 On 4/19/24, a search warrant was obtained for Symone Robinson’s phone records 
(229-224-2981) for phone location/call history from 5/20/23 to 6/17/2023 to 
confirm her location (at training) and to prove/disprove the anti-pregnancy 
medication could be for her. Phone records showed she was not in 
Tallahassee/Florida during this time. 

On 4/19/24, a search warrant was obtained for  phone records (719-
259-9611) for phone location/call history from 5/20/23 to 6/17/2023 to confirm her 
location (at training) and to prove/disprove the anti-pregnancy medication could be 
for her. Phone records showed she was not in Tallahassee/Florida during this time. 

During a check of the purchases Andrew made during the time frame of Lori’s 
disappearance, it was learned that he made a purchase at Family Dollar #2118 at 
932 W Tharpe Street (Tallahassee) for $31.18 on 5/30/23 at 12:48 PM. Det. Roth 
contacted Family Dollar and was able to obtain the receipt which showed a 
purchase for the following: 

- Ombre Bath Rug 2PC (2 piece) set - $12.00 

- Memory Foam Rug Set 14 PC – $15.00 

- Oval Vanity Wastebasket 1.5 Gallon $2.00 

- Tax - $2.18 

This suggests a sudden immediacy to replaces items in a bathroom within the 
apartment where Lori Paige and Andrew Wiley lived at the time of her 
disappearance.  

On 2/28/24, Andrew Wiley’s vehicle was processed for evidence, to include a search 
for biological evidence related to the investigation into the probable death of Lori 
Paige by Wiley’s hand. When the vehicle was processed, it was noted that floormats 
normally present and typically provided with a vehicle were absent. A bottle of 
cleaning spray was also discovered and had a label affixed which touted its ability to 
specifically clean or remove blood. When a bioluminescent spray which reacts to the 
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presence of blood was applied to the interior of the vehicle, there was a visible 
reaction to places on the front passenger carpet and the front passenger door (to 
include the areas of the lower interior door and door jamb). The carpet was 
removed from the vehicle and sent to FDLE crime lab for processing. Along with the 
carpet sample, buccal standards from Maranda White and Andrew Wiley were sent 
to FDLE. Blood from Lori Paige was confirmed to be present in the carpet. 

On about 3/22/24, Antwan Wiley advocated for the release of Andrew Wiley’s 
vehicle and in the conversation made excuses for Andrew’s behavior for withholding 
electronic devices. When prompted to elaborate, Antwan Wiley would not provide 
the motive for Andrew to withhold these devices from police inspection. This would 
lead detectives to believe it possible that Antwan Wiley may have information about 
Andrew Wiley’s involvement in Lori Paige’s disappearance. 

A device (older model iPhone) seized from Andrew Wiley’s apartment on 2/28/24 
was able to be accessed for data extraction. The results are as follows: 

On June 1, 2023, at 12:01p.m., searches were conducted on Wiley’s phone for 
different areas in Alabama and Georgia, and for driving directions from 
Tallahassee, Florida. The searched areas included bodies of water in the 
southeast region of Alabama and southwest region of Georgia, just past the 
Florida state line.  

On June 1, 2023, at 12:17p.m., Wiley’s device conducted searches for, “bad 
neighborhood tallahassee florida” and “Apalachicola National Forest dead 
body.” At 12:23p.m., the device also searched, “where do police look to find 
missing kids.” During the search, the device viewed a Quora page, on which a 
user asked the question, “Why would police stop looking for a missing child 
saying the delay of the search is based on where they are in the investigation, 
wouldn’t they still need to find the child?” 

On June 2, 2023, at 4:34a.m., Wiley’s handset appeared to leave his residence 
via vehicle. The handset travelled through the Frenchtown areas, including 
Alabama Street, Brewer Street, Woodward Avenue, Delaware Street, Dewey 
Street, Dunn Street, and West 4th Avenue. It appears Wiley then travelled 
southbound via South Bronough Street to the West Orange Avenue and Lake 
Bradford areas, before traveling east to the Apalachee Parkway area, arriving 
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just east of Wal-Mart at approximately 5:29a.m. The device remained in that 
area until approximately 5:51a.m. 

At approximately 5:52a.m., Wiley travelled eastbound on Apalachee Parkway, 
continuing into Jefferson County. Wiley proceeded north on Highway 19, into 
Monticello, Florida, then turned east onto Highway 90. Wiley remained in the 
downtown Monticello area until approximately 6:30a.m., before proceeding 
north into Georgia via Boston Highway. At approximately 6:28a.m., and 
approximately 1.5-miles north of the Florida-Georgia line, Wiley then turned 
onto Mitchell Road, which travels northwest from Boston Highway. 

Both sides of Mitchell Road appear rural and wooded from the roadway. On 
the right (southeast) side of the road, is a large plantation which is currently 
being used for recreational quail hunting. Wiley’s handset travelled for 
approximately 1.85-miles on Mitchell Road, then turned around and 
proceeded back toward Boston Highway. At approximately However, Wiley’s 
handset did not continue to the Highway. At approximately 6:53a.m., Wiley’s 
handset stopped providing location data, but logged a location at 7:01a.m., 
which showed the device was in a field on the southeast side of the road, 
approximately 800-feet from the roadway. At 7:17a.m., Wiley’s handset 
proceeded south on Boston Highway, back into Florida. 

Thereafter, Wiley’s handset travelled to the Thomasville, Georgia area. 
Wiley’s handset remained in the area of E Pinetree Boulevard and Ben Grace 
Drive from approximately 7:52a.m. to 7:59a.m., before becoming mobile, 
again. Wiley’s handset subsequently returned to the Tallahassee area, arriving 
in the area of his residence around 8:44a.m. 

The areas of Mitchell Pond Rd and Boston Hwy were extensively searched 
with the use of cadaver dogs in multiple teams, members of the Thomas 
County Sheriff’s Office and TPD detectives. Private properties were searched 
with property owner consent. On 4/5/2025, the remains of a human, teenage 
female were discovered in the very area of thick brush near (within 30 
meters) where Wiley’s cell phone had shown his location on 6/1/2023. 
Several bones of the same skeleton were located and submitted to FDLE for 
DNA comparison. On 4/11/2025, FDLE was able to confirm that the skeletal 
remains are that of Lori Paige. 
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Evidence discovered during this investigation would lead a reasonable person to 
believe that sometime on 6/1/2023, Andrew Wiley did kill his only daughter, Lori 
Paige and dump her body in the wooded areas of Thomas County, GA. DNA 
evidence suggests Paige was bleeding within Wiley’s vehicle and that Wiley used his 
vehicle to travel to Thomas County to dispose of her remains. Evidence of Wiley’s 
purchases leading up to the murder of Paige suggests there was likely abuse of Paige 
occurring,  It appears that Wiley took 
preparations to flee the continental United States and attempted to cover up this by 
lying about the reasons for his travel to the Jacksonville airport on 6/2/23. Wiley 
took extensive measures to conceal his actions to include destroying his electronic 
devices.  

Under penalty of perjury, I swear or affirm that the preceding is true to the best of 
my present knowledge or belief. 

______________________________

___ 
Det. 
AFFIANT / APPLICANT 

SWORN AND SUBSCRIBED before me by Det. Jerry Megna 391, who is personally 
known to me, and upon being duly placed under oath by me, a person authorized 
by law to administer oaths, does swear or affirm, under penalty of perjury, that 
the Probable Cause recited herein, is true and correct and has subscribed his or 
her signature above, this 11th day of April, 2025.   

___________           
Detective Cameron Collins #544

Reviewed and approved by the Honorable Jack Campbell State Attorney this 11th 

day of April, 2025., 

Jerry Megna #391
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ORDER:  THIS CAUSE coming before me as a First Appearance Magistrate, and 
having reviewed the preceding Affidavits, find:  
 
_____ Probable cause sufficient; 
_____ Probable cause not sufficient and unless corrected within seventy-two 
 hours, the defendant shall be released on his own recognizance.  
 
Bond Amount Requested:  _______________________ 
 
 
RECEIVED AND ORDERED this ____ day of ________________, 2025. 

 ______________________________
___ 

 Signed Electronically 
 CIRCUIT COURT JUDGE 
  Second Judicial Circuit 







IN THE COUNTY COURT 
LEON COUNTY, FLORIDA 

THE STATE OF FLORIDA, PLAINTIFF 

VS. 

Defendant 

Address 

WARRANT 

THE AMOUNT OF BAIL IN THIS CASE 
IS HEREBY SET IN THE SUM OF 

$  _________________________________  

Received the Warrant on the  ____________  

day of  _____________________ , 20

 __________________________ , 

and served same on the  __________  day of 

 _____________________ , 20 ______ , by 

delivering a true copy of same to the within 

named defendant, 

 ___________________________________  

 ___________________________________  
Sheriff, County, Florida 

By:   _______________________________  
Deputy Sheriff 

Assign to Tallahassee Police Department

PD 300  08/20

Andrew Lamal Wiley

1911 Dawsey St Apt 4
Tallahassee, FL 32304

Homicide-Second Degree Murder

Detective Jerry Megna 391 (850-891-4977)




